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Handlingar till Lions riksmöte 2021 

Välkomna alla Lions till Riksmötet 8 maj 2021! 

         

I år hade man beslutat att förlägga det stora mötet till Borås samtidigt som staden fyller 400 år. 

Riksmöteskommittén har, tillsammans med LC Borås, LC Borås-Ullsaxen, LC Fristad och LC Viskafors, 

arbetat hårt under året med planeringen av ett riktigt välkomnande och intressant riksmöte. 

Och så kom Covid-19 med en andra smitto våg. 

Ibland blir det inte som man önskar och planerar för. Det har vi nog alla fått erfara. Möten och 

aktiviteter har fått ställas in. Man har tagit hjälp av digitala plattformar för att kunna upprätthålla 

verksamheten i klubbar, distrikt och MD. Klubbarna har visat stor uppfinningsrikedom när det gäller 

att genomföra aktiviteter på ett säkert sätt. 

Den 20 februari beslutade Guvernörsrådet slutligen att ge Riksmöteskommittén i uppdrag att avboka 

ett fysiskt möte i Borås och att istället arrangera ett digitalt riksmöte den 8 maj 2021. Anledningen är 

att Folkhälsomyndigheten varnar för en tredje våg och trots att vaccineringen ska öka under våren, är 

den förmodligen inte genomförd förrän en bit in på sommaren. 

Riksmöteskommittén fortsätter nu sitt arbete med att arrangera ett digitalt riksmöte. Information 

om hur det kommer att gå till kommer inom kort, förmodligen innan detta Riksmötestryck 

publiceras. 

Den stora fördelen med ett digitalt riksmöte är att så många fler Lions kan delta utan kostnad. Jag vill 

därför uppmuntra er alla att se till att er klubb anmäler sina delegater och därmed utövar sin röst- 

och yttranderätt. Riksmötet är en viktig del i den demokratiska processen inom Lions och det är där 

som viktiga och avgörande beslut för klubbarna fattas. 

 

I svåra tider gäller det att se möjligheterna och att agera därefter. 

Guvernörsrådet och jag hälsar er alla hjärtligt välkomna till Riksmötet 2021. 

 

Anna Maria Bernstein 

Guvernörsrådets ordförande 
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Förhandlingsordning för Lions Clubs International, MD-101, Sverige, riksmöte 2021 
 
 
 
 
§1.   Öppnande av riksmötet. 

§2.   Fråga om kallelsen och utskicket av handlingarna till riksmötet gjorts i enlighet med stadgar och 

        arbetsordning. 

§3.   Fastställande av röstlängd. 

§4.   Val av ordförande och vice ordförande. 

§5.   Val av två sekreterare. 

§6.   Val av två justeringspersoner, som tillsammans med ordföranden justerar protokollet. 

§7.   Val av rösträknare. 

§8.   Anmälan av övriga ärenden, punkt 20. 

§9.   Fastställande av förhandlingsordningen. 

§10. Närmast föregående guvernörsråds verksamhetsberättelse och multipeldistriktets resultat- och 

        balansräkning för verksamhetsår avslutat 30 juni föregående år. 

§11. Revisorernas berättelse. 

§12. Fastställande och ansvarsfrihet;  

        a) fastställande av resultat- och balansräkning, 

        b) fastställande av disponering av resultatet, 

        c) beslut om ansvarsfrihet. 

§13. Guvernörsråds verksamhetsrapport fram till och med februari månad innevarande år. 

§14. Förslag från guvernörsrådet. 

§15. Motioner från klubbarna. 

§16. Val av; 

        a) guvernörsrådets ordförande, 

        b) guvernörsrådets vice ordförande, 

        c) controller, 

        d) ledamot riksvalsnämnd, 

        e) revisionsbolag (upphandlat) alt. auktoriserad revisor och förtroendevald revisor samt ersättare. 

§17. Rapporter; från aktivitetsgrupper, arbetsgrupper, kommittéer och projektgrupper 

        Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond, stiftelsen Lions Quest årsredovisningar mm, 

§18. Fastställande och beslut om verksamhetsplan, budget och nationell medlemsavgift; 

        a) fastställande av kommande års verksamhetsplan,  

        b) beslut om kommande års budget,  

        c) beslut om kommande års nationella medlemsavgift. 

§19. Presentation av kommande års guvernörsråd. 

§20. Övriga ärenden. 

§21. Avslutande av riksmötet. 
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Guvernörsrådets verksamhetsberättelse t o m februari 2021 

Verksamhetsmål 2020 – 2021 
 
Med anledning av den fortsatta minskningen av antalet medlemmar har även detta år inneburit en stram budget för 
den administrativa kassan. Alla möjligheter att förstärka denna har setts över. 
 
De fem nya distrikten har under det gångna året fortsatt arbetet med att jämka samman sina olika tidigare 
verksamheter. Man har kommit en bra bit i detta arbete. 
 
Lions Clubs Sverige behöver aktiva klubbar med aktiva medlemmar, som trivs med sitt medlemskap, upplever 
delaktighet, gemenskap, givande möten och bra aktiviteter, kort sagt en meningsfull del av deras liv.  
Verksamhetsårets fokus nummer 1 har varit att minska antalet medlemmar som slutar genom omfattande insatser 
i distrikt och zoner för att på olika sätt stötta klubbarna att uppnå detta. MD 101 och distrikt har arbetat med 
kommunikation ut mot klubbarna för ökad delaktighet och förankring av olika beslut. Arbetet att värva nya 
medlemmar har fortgått trots svårigheter under pandemin. 
 
Parallellt med våra aktiviteter inom MD 101 har funnits en kommitté som informerar vår omvärld inom media om 
det vi uträttar lokalt, nationellt och internationellt. Fokus nummer 2 under året har varit att denna kommitté även 
ansvarar för regelbunden information ut mot distrikt, zoner och klubbmedlemmar. 
 
Som ett led i arbetet att få Lions Clubs Sverige att synas och höras hos allmänheten, har planeras två 
landsomfattande kampanjer under året. En medlemskampanj genomfördes dagarna kring Världsliondagen den 8 
oktober. Dessa kampanjer var fokus nummer 3 i år. 
 
Lions och miljön 
Det är hög tid att Lions Sverige arbetar aktivt med miljöfrågorna, använder mötesformer såsom webinar och 
telefonmöten när det är möjligt, inte slentrianmässigt bokar flyg eller tar egen bil om andra möjligheter finns. 
Miljökommittén har arbetat intensivt under året med miljöfrågorna. Detta var fokus nummer 4. 
 
Våra kommittéer och arbetsgrupper 
Redovisas i egen ordning under sina rubriker.  
 
Sammanfattning 
Det är viktigare nu än någonsin att vår verksamhet i Lions syns utåt och även förmedlas ut till våra medlemmar. 
Varje klubb och varje medlem bör ta alla tillfällen att prata om Lions, våra aktiviteter och vårt hjälparbete samt att 
vi välkomnar nya medlemmar. Bär alltid Lionsnålen. Arbetet med att förbättra och utveckla Lions Clubs Sverige 
ska vara målmedvetet och långsiktigt. Var medveten om att vårt sätt att vara i vardagliga situationer är minst lika 
viktigt, att visa oss och synas. Guvernörsrådet kommer att arbeta utifrån ledorden: Framtid – förnyelse – 
föryngring – fler medlemmar – förankring och transparens ut mot klubbarna. 
 
Klubbarna är basen och kärnan i vår verksamhet. Varje medlem ska värnas, samtidigt som vi ska möta nya 
medlemmar med den öppna famnen. Ju aktivare klubbarna är, desto större inflytande ges i zon- och distriktsarbetet. 
Lions Clubs är en demokratisk organisation som vi måste arbeta med för att hålla levande och vi som medlemmar 
och klubb är en del av denna. 
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Arbetet med att få våra nya distrikt att fungera och hitta sitt arbetssätt, fortsätter även detta år. Det ställer krav på 
alla oss medlemmar. Vi behöver ledare och funktionärer på alla nivåer, som känner att de vill och kan utvecklas 
med uppdragen. Även om dessa stundtals kan vara krävande, är de ännu mer utvecklande och belönande. Arbetet 
med Lions Sveriges förmåga att aktivt verka i de olika faserna vid inhemska kriser och katastrofer ska fortsätta. Vi 
ska verka inom ramen för den hjälporganisation vi är och med den förmåga vi har. Exempel på hjälpinsatser är 
vägvisning, transporter, tillförsel av mat och dryck, tält, tillfälligt boende. 
 
För att Lions Sverige ska kunna stärka sitt varumärke krävs att vi arbetar med våra egna projekt. (Detta är 
formaliserat i våra stadgar.) Exempelvis ”Water Means Life”, där vårt varumärke som hjälporganisation syns och 
förstärks. Grundbudskapen för Lions medlemmar, att användas vid möten med allmänheten och media är: Lions 
hjälper – Lions finns på plats – Lions gör det möjligt alternativt ”För samhällsansvar och livskvalitet”. 
 
Hedersrådet 
MDHRAU består av: 
Ordförande  Ingemar Andersson LC Södertälje S:ta Ragnhild 
Ledamot  Lennart Fredriksson LC Gagnef 
Ledamot  Britt Nilsson  LC Kil 
Ledamot  Per Jansson  LC Uddevalla 
 
Med anledning av rådande samhällssituation så har MDHRAU träffats fysiskt en gång på  
GR 2, Victoria Tower i Kista, Stockholm. Därefter har kontakt gått via mail o GTM. 
 
-Vi har lagt fram ett budgetäskande till vGRO. 
-Tagit fram klubb till utmärkelsen ”Lejonkronan.” 
-Påbörjat framtagning av ett nätverk av distriktens Hedersråd. 
Fortsatt planera en gemensam konferensresa med MS Viking Cinderella. 
-Inkommande Guvernörsråd har tilldelat MDHR ett utredningsuppdrag som kommer att inbegripa samtliga 
hedersråd inom MD. 
-Vi har påbörjat ny planering av Riksmötet i Falun 2022. 
-MDHRAU har bokat in fyra fysiska möten 2021-2022: 27/8, 12/11, 28/1-22 och 18/3-22. 
 
Våra arbetsgrupper och kommittéer 
New Voices – Nya Röster 
Ett initiativ från IP Gudrun Yngvadottir 2018-2019. Vi behöver fler röster som förmedlar det Lions gör. Vi behöver 
fler medlemmar, lika många kvinnor som män, som aktiva Lions. Både kvinnor och män kan vara aktiva i gruppen, 
som kommer att arbeta nära GMT-gruppen i distrikten. 
LEO 
Från verksamhetsplanen: 
Syftet med LEO-klubbarna är att ge ungdomar en möjlighet att inom Lions utvecklas 
individuellt och kollektivt till ansvarsfulla i LEO med egna projekt och aktiviteter. 
Ett mål är att det vid verksamhetsårets slut ska finnas 6 aktiva LEO-klubbar i Sverige. Idag 
finns 3 klubbar och en fjärde under bildande. LEO-aktiviteter ska lyftas i varje nummer av 
tidningen LION. Under verksamhetsåret ska en struktur för internkommunikation mellan LEO-klubbarna och LEO-
ansvarig upprättas som hjälp för framtida arbete och kommande LEO-ledare. 
 
Medel för detta är att LEO, PR/Info samt att alla klubbar sänder in notiser om sina 
aktiviteter för detta ändamål. 
Mätbart mål är en fördubbling av antalet LEO-klubbar. 
Medel för detta är MD, LEO, distrikt och Lions klubbar. 
I januari 2021 arrangeras LEO Europa Pre Forum tillsammans med LEO Danmark. 
Medel för detta är MD 101 och LEO. 
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Kortfattad sammanfattning juli 2020 – februari 2021 
Coronaåret har varit svårt även för Leo. Få aktiviteter har kunnat genomföras, och därmed har det också varit svårt 
med medlemsrekryteringen. I dagsläget finns samma tre klubbar som fanns inför verksamhetsåret, och målet om en 
fördubbling har därmed inte uppfyllts. Förhoppningen finns dock fortfarande att en ökning kan ske när det blir 
lättare att återigen genomföra aktiviteter. 
 
I januari 2021 arrangerades ett virtuellt Leo Europa Pre-Forum tillsammans med Leo Danmark. Evenemanget ägde 
rum 30-31 januari och bestod av tre separata evenemang samt en avslutningsceremoni. För mer information om 
detta evenemang, vänligen se slutrapporten (publiceras inom kort). 
 
I det nummer av tidningen Lion som utgavs i december 2020 skrev Leo Club Linköping en text om att leva med 
diabetes. 
 
Under året har möten med Leo-koordinatorn, de tre klubbarnas presidenter, samt några klubbars vicepresidenter 
arrangerats tre gånger. Under mötena har de senaste händelserna i klubbarna, planerade evenemang, och annat 
liknande diskuterats, för att förenkla utbyte av erfarenheter mellan klubbarna, möjliggöra löpande diskussion av 
liknande problem, kontinuerligt hålla Leo-koordinatorn uppdaterad, samt att överlag stärka gemenskapen mellan de 
svenska klubbarna. Under mötena har även möjligheten att anordna en gemensam digital insamlingsaktivitet 
diskuterats, men en sådan har ännu inte genomförts. 
 
 
Lions Quest – Tillsammans 
Lions Quest har haft sin bolagstämma för 2019-2020 digitalt. 
Man har inte kunnat ha några fysiska möten under hela året, styrelsens kontakter har varit via telefon och mail. 
En kurs i Hallstahammar har genomförts och beställningar på fler finns när pandemin ger sig. 
Vi har lagt en verksamhetsplan för tre år framåt som vi hoppas kunna börja med hösten 2021, vi har hittat en ny 
marknad som vi skall prova, nämligen fastighetsbolag som har bovärdar som behöver kurser i tillsammans för sina 
hyresgäster. Några bolag är på gång bara detta med pandemin ger sig. 
Vi har ju inte kommit in i skolorna på ett år vilket gjort att vi försöker vara beredda när vi får komma in hos våra 
kunder. 
 
Ungdomsverksamheten 
Sommaren 2020 var det planerat att genomföra ett internationellt ungdomsläger i distrikt 101 S samt att skicka ut 
svenska ungdomar till internationella ungdomsläger i ett flertal länder i och utanför Europa. Tyvärr blev allt 
ungdomsutbyte inställt p.g.a. pandemin. 
 
För sommaren 2021 har det planerats och anordnas för att ha två internationella läger i Sverige. Lägret i 101 S 
flyttades fram ett år för att erbjuda de ungdomar som var antagna till lägret 2020 chansen att delta den här 
sommaren istället. Dessutom skulle det ordnas ett läger i 101 M. Ungdomar skulle också skickas iväg till 
internationella läger i andra länder. Pandemin avtog tyvärr inte utan fortsatte och tilltog och därför togs beslut att 
även denna sommar ställa in ungdomsutbytet. 
 
Den årliga YEC-konferensen blev digital och vi har haft fler digitala konferenser under vårvintern. Vi har under en 
del av året saknat en YEC för 101 M, men det har nu löst sig och samtliga distrikt har aktiva Lions i arbetet runt 
ungdomsutbytet. 

Vi tittar vidare framåt och planerar nästa sommars läger (2022). Det är distrikt 101 N och distrikt 101 V 
som kommer att ansvara för de lägren. 101N gör sitt klassiska backpacker-läger mellan Kiruna och 
Sundsvall. 101V planerar att genomföra ett läger under temat Hav och miljö ” Ett rent hav”. 
 
CAN, Centralförbundet för alkohol- och narkotikaupplysning 
CAN används av Radio, TV och all annan media.  
Det är Sveriges/Skandinaviens största och bäst informerade organisation i ämnet.  
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Lions har varit med i CAN under några år och de senaste åren hade DNO en styrelsepost men…  
CAN består av 50 medlemsorganisationer och de som vill ska få chansen.  
Men dom vill tydligen ha DNO kvar, för han har fått en plats i Valkommittén.  
Således har han samma möjlighet att använda CANs kunnande och stora bibliotek om drogmissbruk, skrivna av 
CANs forskare, läkare och andra sakkunniga.  
   
Tullverket 
DNO är ansvarig för kontakten mellan Lions och Tullverket när det gäller de hundar som Lions bekostar för att 
hindra införsel av droger, vapen/vapendelar och ammunition  
Hur utbildas hundarna som Tullverket köpt in för pengar insamlade av ER, Lions.  
Och att det är väl använda pengar med tanke på vad hundarna och deras förare uträttar.  
Ni ska veta att klarar inte hundarna första test så återlämnas hunden till säljaren och ingen ersättning utgår.  
   
I normala fall startar första utbildningarna för hela gänget i september och sista  
utbildningen är i januari.  
   
Klarar inte hunden proven får den öva med Husse tills den blir godkänd.  
Men nu är det inte normalt pga. Corona, man hoppas komma igång i maj.  
  
 
GAT-TEAMET – GLT – GMT – GST 
Detta betyder förkortningarna: 
GAT – Global Action Team, som är en sammanfattande förkortning för GLT-GMT-GST. 
GLT – Global Leadership Team – är den del som ansvarar för utbildning av ledare inom Lions. Befattningen finns 
på MD-nivå och i distrikten. 
GMT – Global Membership Team – är den del som ansvarar för medlemsfrågor, nya medlemmar till Lions och 
befintliga att stanna i Lions. Befattningen finns på både MD-nivå och distrikten. 
GST – Global Service Team – är den del som ansvarar för att dokumentera och i vissa fall genomföra våra 
aktiviteter inom Lions. Befattningen finns på både MD-nivå och distrikten. 
 
 
Ledarutveckling – GLT 
I Multipeldistriktets GAT-team har vi insett nödvändigheten av att samarbeta för att söka uppfylla alla ställda mål. 
Det var ju också meningen. För att Lions ska kunna utvecklas krävs att vi skapar ett intresse från vår omgivning 
(läs; på klubbnivå, där våra bidragsgivare finns) via tydliga och inspirerande aktiviteter som gör att Lions syns och 
som gör att man vill delta. Med bättre fokus och större tydlighet om vad Lions verkligen gör, i närområdet, 
nationellt och globalt, har vi möjligheter att utöka antalet medlemmar som vill bidra. Utifrån dessa – som kanske 
har ett nytt perspektiv på vår verksamhet – hittar vi nya och motiverade ledare som vill utveckla Lions framöver. 
Detta är GAT-teamets grundläggande funktion. 
I denna strävan har vi inte lyckats speciellt bra och vi har definitivt inte nått ända fram. Och vi ska inte skylla på 
Covid19 helt och hållet även om det givetvis bidrar till viss isolering och passivitet bland oss alla. 
På utbildningssidan har den planerade RLLI-kursen i mars fått ställas in och i skrivande stund kommer även 
instruktörskursen, FDI, att ha fått ställas in pga. pandemin. 
Samtidigt har pandemin lärt oss att det går att umgås på sätt som vi tidigare inte varit klara över att alternativen 
fanns eller hade brukats i någon större utsträckning. I GLT/GAT-teamen har man under verksamhetsåret träffats 
och utbytt erfarenheter och synpunkter mer ofta och mer informellt än vad som varit brukligt. Tekniken har gett oss 
möjligheter att kunna kommunicera på ett enkelt och kostnadseffektivt sätt även om det är MÖTET som för oss 
tillsammans! Och det saknar vi ju alla. 
Inför fortsättningen kommer vi att kunna presentera olika utbildningsalternativ som både går att använda digitalt 
och i konferensmiljö. Vidare har det producerats några utbildningsfilmer på svenska som lagts upp på YouTube 
och som är tillgängliga för alla Lions i Sverige. Det innebär att vi nu har större möjligheter att kunna kombinera 
videomöten med sådana möten då vi kan träffas över en kopp kaffe tillsammans. Större informationsutbyte och fler 
kommunikationsmöjligheter således. 



   

29 
 

Alla som tillträder en befattning som Lions-tjänsteman i Multipeldistriktet kommer att kunna få en bra introduktion 
inför sitt nya verksamhetsår. Vi försöker att bygga vidare på att hitta nya lösningar så att det finns mentorer och 
team till stöd och hjälp i en ny situation.  
 
Medlemsutveckling – GMT 
Vi har under året skapat många flera kontakter som vi antagligen inte har fått om inte pandemin hade speglat året. 
Vi har skapat en plattform genom digitala möten med massor av bra idéer som jag hoppas kommer att bära frukt 
när vi kan komma ihop oss och träffas och bjuda in till våra möten. Målen har inte uppnåtts men jag ser att det 
skruvas på planer som kommer att ge fler medlemmar! 
Vi har i GMT gruppen utbytt många bra mötesaktiviteter.  
   
Vi försöker att implementera att Lions alltid bör göra en medlemsaktivitet i samband med en temadag nationellt. 
Allt för att aldrig glömma att ställa frågan om medlemskap 
 
I distrikt V har GMT tagit fram en modell där man intervjuar klubbar och sammanställer resultaten, zon vis, och 
redovisar dessa till klubbarna. Vidare har man återkommande avstämningar med zonerna hur utvecklingen går. 
Alla klubbar eller zoner är ännu inte helt på banan men man uppskattar uppmärksamheten och anser att initiativet 
är bra. Det gör att metoden är värd att pröva i övriga distrikt också.  
 
Serviceaktiviteter – GST 
Under verksamhetsperioden har Sverige drabbats av pandemin Covid-19 vilket medfört att flertalet av klubbarnas 
planerade aktiviteter ej genomförts.  
Flera klubbar har trots detta genomfört aktiviteter, bl. a deltagit i Landet Runt på TV, fått en helsida i Expressen 
och många andra klubbar har visat på kreativitet genom aktiviteter som spridits på Facebook.  
I samband med Världsliondagen 8 oktober lanserades ”Bli volontär hos Lions”. Syftet är att bygga upp ett 
kundregister (som exempelvis ICA-kort/COOP-kort) för att informera om Lions, ge möjlighet till nya bidragsgivare 
och öka intresset för kommande medlemskap. Marknadsföringsmaterial togs fram och distribuerades via 
Distriktsguvernörerna på GR 2. 
Efter sommaren blev pandemiläget något bättre. Den planerade Diabetesaktiviteten på Väldsdiabetesdagen 14 
november genomfördes av flera klubbar. Samarbetet med Barndiabetesfonden har fördjupats och tipspromenaden 
”Diabeteslunken” togs fram inför aktiviteten.  
MDGAT och NV har genomfört digitala möten med stort deltagande och engagemang. Formatet för liknande 
möten verkar ha hittat sin form för framtiden. 
 
Barndiabetesfonden 
Vid Stiftelsen Barndiabetesfondens styrelsemöte i december 2020 delades 19,5 miljoner kronor ut till 26 olika 
forskningsprojekt med inriktning att förebygga, bota, lindra typ 1-diabetes.  
Lions är alltsedan stiftelsen bildades 1989 en viktig bidragsgivare och samverkanspartner. Med sitt rikstäckande nät 
av klubbar kan Lions medverka i att informera om typ 1-diabetes och bidra till insamling av medel till forskningen. 
Lions bidrag 2020 uppgick till nära 630 000 kronor, vilket sannolikt varit högre om inte pandemin medfört inställda 
aktiviteter. 
I september fick alla medlemmar i Lions mail där Barndiabetesfonden tackar för Lions stora stöd under åren samt 
med förslaget att kontakta BDF:s Lokalföreningar för samverkan och med erbjudande om att komma till 
Lionsklubbarna och föreläsa om typ 1-diabetes och Barndiabetesfonden. 
I anslutning till Världsdiabetesdagen den 14 november var det ett 20-tal Lionsklubbar som genomförde 
Diabeteslunken med insamling och information om typ 1-diabetes som fokus. Diabeteslunken är ett initiativ från 
BDF och när världen öppnar upp igen efter pandemin kommer förhoppningsvis flera klubbar att genomföra 
Diabeteslunken. 
Vid GR4 i januari i år medverkade Barndiabetesfondens ordförande Johnny Ludvigsson och Åsa Laulajainen, 
kontaktansvarig gentemot föreningar, och berättade om fondens verksamhet och planeringen för ett utökat 
samarbete mellan fonden och Lions. 
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Hjälpverksamhet, Hjälpfonden och LCIF 
Riksmötet alternativt guvernörsrådet beslutar om inriktning och ekonomi för projekt utöver de internationella 
katastrofinsatser som görs löpande. 
 
LCIF 
Verksamheten fram till dags dato har ju som alla vet varit inställd i stort sett varit obefintlig i de flesta klubbar på 
grund av Covid-19 pandemin.              
Det mesta som planerats har tyvärr blivit lagt på is, med det enda som fungerat tillfredställande är de 
utbildningstillfällen som LCIF centralt genomförts via webb.  Tyvärr har deltagandet från distriktens koordinatorer 
varit lågt vid dessa tillfällen.  De nordiska webinar möten som vi LCIF C genomfört har varit positiva där vi utbyter 
erfarenheter och idéer om hur vi ska gå vidare, när situationen tillåter normal verksamhet. 
 Det som närmast ligger framför oss är LCIF-dagen som vi hoppas blir av den 12 juni. Där har distriktens 
koordinatorer inbjudits till att vi gemensamt arbetat fram ett insamlingstema och hur vi ska klara att genomföra 
aktivitet den dagen. Min målsättning att få ett fungerande LCIF team har tyvärr inte gett något resultat, men hoppet 
lever fortfarande. 
MD har trots allt fått 8 st. modellklubbar utsedda fram till idag, vilket är positivt! 
 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Hjälpfondens roll är numera att fungera som insamlingsorganisation gentemot allmänheten. 
Styrelsen har haft följande sammansättning: 
Ordförande Maria Fältmark, LC Överkalix 
Sekreterare Kia Carlsson, LC Östersund/Brunkullan 
Kassör Bengt Parkstam, LC Björklinge 
 
Styrelsen har haft 7 telefonsammanträden.  
 
Tack vare att fonden erhållit medel från ett testamente har tillgångarna varit stora. Enligt givarens önskemål 
överfördes genast 500 000 kr till projektet De Glömda Barnen. Detta skedde redan föregående år. 
 
Styrelsen insåg svårigheten för Lionklubbarna i Sverige att kunna arrangera insamlingsaktiviteter pga. pandemin 
och beslöt erbjuda klubbarna att söka medel från fonden till aktiviteter som man brukar utföra men som riskerade 
att utebli pga. brist på medel.  
12 klubbar har beviljats medel för 362 000 kr. 6 klubbar har fått avslag och för 2 avvaktas kompletterande 
uppgifter. 
För att ytterligare understryka möjligheten för klubbarna att söka, beslutade styrelsen att avsätta 100 000 kr per 
distrikt i budgeten. Klubbarna kan här avropa medel för aktiviteter och projekt som överensstämmer med fondens 
stadgar. Medlen ligger kvar i ett första skede till den 31 december 2021. 
 
Tidigare har privatpersoner kunnat äska bidrag från fonden. I o m att nästan samtliga fick avslag pga. brist på 
pengar i fonden ansågs det inte rätt att bjuda in till ansökningar. Därav togs den möjligheten bort. Nuvarande 
styrelse insåg att läget är förändrat och har under året utarbetat nya ansökningsblanketter som finns på hemsidan. 
Enskilda ansökningar har därefter börjat komma in. 
 
Fonden har sedan slutet av föregående år lämnat insamlingsorganisationen GIVA. 
Svensk insamlingskontroll har beviljat fonden giltighet till 31 december 2023. 
 
Fonden har idag, 1 februari 2021, 1 125 703 kr i kassa men med beviljade bidrag om 145 000 kr som ännu inte 
avropats. 500 000 kr finns också avsatta för klubbarna att söka. 
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Nationella insamlingar 
 
Water Means Life 
 
Kort historik 
Under 2018 togs beslut om nationell insamling för projektet Water Means Life och dessutom ansökte vi om 
medfinansiering från LCIF.  Samtidigt fördes diskussioner med ett antal borrentreprenörer i Somalia och vi fick 
offerter från 5 olika företag. Det gällde totalentreprenad och det svåraste var betalningsvillkor och garantier, men 
det löste sig på ett fantastiskt sätt med hjälp av Lion Mursal Isa samt LC Bosasso i Somalia. 
Under 2019 skrevs avtal med en av entreprenörerna och projektet kunde starta. Det var ett omfattande arbete att 
transportera all utrustning, genom väglöst land, ca 700 km, till byn där borrning skulle ske. 
 
Borrningen 
Borrning påbörjades under sommaren 2019 och vi fann vatten på 260 meters djup den 29 september, och mängden 
vatten uppmättes till 11,5 m3/tim.  
Borrning fortsatte till 320 meters djup. En vattenanalys, genomförd av Somaliska vattenmyndigheten, visade att det 
inte förekommer några som helst olämpliga partiklar i vattnet såsom arsenik, salter eller andra ämnen. Analysen 
visade på rent dricksvatten.  
 
När Borrentreprenören startade arbetet med ”casing” som innebär att borrhålet förses med relativt tunnväggigt rör 
av samma diameter som det borrade hålet och därigenom bildar ett skydd mot ras, men när man höll på med detta 
arbete och nått djupet ca 250 meter inträffade tyvärr ett ras längst ned, vilket gjorde att bl.a. skador på pumpen 
uppstod och detta stoppade förstås arbetet. 
Efter mycket krångel med detta och väntan på reservdelar tog man istället beslutet att lyfta upp all ”casing” och 
borra ett nytt hål men ca 30 meter djupare.  
Det nya Borrhålet är ca 320 meter djupt och att fodra hålet med s.k. ”casing” är också slutfört. 
Man har kört pumpsystemet, kontinuerligt i 24 timmar och pumpat med full kapacitet ca 11,5 kubikmeter per 
timme och vattennivån, vid pumpenheten, har ej minskat trots pumpning av 275 kubikmeter på ett dygn vilket är 
fantastiskt. 
Detta borrhål ger förbättrade levnadsvillkor för tusentalsmänniskor i området. 
När det stod klart att det finns vatten började man bygga pumphus, cistern samt tappställen och hela anläggningen 
var klar och togs i drift med invigning den 28 februari 2020. 
 
Bring Quality to Life – Tältaktiviteten 
Bring Quality to Life (BQtL) är en Lions aktivitet under Katastrofberedskapen som genom samarbete med MSB 
skall göra livet bättre för nödlidande efter en katastrof. Målet är att tillhandahålla 500 tält i MSBs lager i 
Kristinehamn redo att skickas till en katastrof. 
I september 2020, efter en brand i flyktinglägret Moria på ön Lesbos, efterfrågade Grekland stöd i EU till deras 
civilskyddsorganisation. Beslutades att Lions och MSB skulle stödja med 250 tält och 1500 filtar samt diverse 
övrigt material till uppbyggandet av ett nytt läger. Grekland avböjde erbjudandet att skicka med instruktörer varken 
från Lions eller från MSB. 
Tältlagret på MSB är nu tomt, men nya tält kommer att beställas inom kort.  
 
Ekonomi 
Vi visste ju genom bindande offert vad kostnaden för det första borrhålet blev och det innebär att av hittills 
insamlade medel resulterade i ett överskott på ca 525 000 kr, som vi använder till borrning av ytterligare hål. 
En ny ansökan om medfinansiering från LCIF beviljades i januari 2021 och ytterligare nationell insamling har 
resulterat i att vi i början av mars 2021 har kunnat starta borrning nr. 2 i byn Hamure 70 km söder om den första 
anläggningen. 
Geologen som anlitats är övertygad om att vi finner vatten även på denna plats och då kommer det att ge ytterligare 
ca 15 000 människor tillgång till vatten. 
Mursal Isa, som är assisterande projektledare är just nu på plats för att bevaka uppstart av den nya borrningen. 
Lions Club Bossaso är också närvarande. 
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De Glömda  Barnen 
Slutrapport från  projektet De Glömda Barnen. 6 års lionsarbete för syriska flyktingar. 

 
 

Bakgrund 
2016 beslutade GR2 om ett projekt till stöd för syriska flyktingar i Turkiet och dess grannländer. Via Leif Niord 
och Lions Club Nossebro påbörjades 2015 en hjälpinsats där många lionsklubbar runt om i Sverige bidrog. Under 
2015 planlade Åke Nyquist från Lions Club Tillberga en rikskampanj och 
MD 101 beslutade i augusti 2016 att hjälpa till under tre år. Beslutet var att Sveriges Lions ska hjälpa syriska 
flyktingar i Turkiet genom projektet De Glömda Barnen. 
Ett fjärde år beslutades av MD 101 så att hjälpen fortsatte 2019 – 2020. Pandemin har orsakat att projektet pågått 
även verksamhetsåret 2020-2021 för att avlutas när det är möjligt. 
En avgörande länk för att kunna bedriva projektet De Glömda Barnen har varit Leif och Nilgün Niord. Nilgün är 
sedan många år aktiv Lion i Turkiet. Därmed har hon goda kontakter inom lionsrörelsen där. Ett samarbete har 
etablerats med Lionsklubbar i Istanbul och Adana. I Adana har Siber Yörük varit aktiv Lion. Flera andra turkiska 
lionklubbar har varit engagerade i De Glömda Barnen. 
 
 
Utfall 
Insamlingsresultatet är betydande, knappt 17 miljoner kr: 
Via Lions Club Nossebro 1 240 739 kr. 
Sveriges lions(MD 101) 3 109 535 kr under verksamhetsåret 2015-2016. 
Sveriges lions 10 238 423 kr under verksamhetsåren 2016-2019. 
Sveriges lions 3 559 170 kr under verksamhetsåret 2019 -2020. 
Projektet De Glömda Barnen har totalt samlat in 18 147 867 kr. 
 
 
Långsiktig målsättning var att hjälpa ca 150 000 flyktingar i Adana- Mersin området och Istanbul till en drägligare 
tillvaro genom att uppföra tält, skolmoduler och tillhandahålla matpaket. 
 
Målen är uppnådda  
Projektet har i januari 2021 bekostat 21 000 matpaket. Varje paket innehåller baslivsmedel för en familj på 5 - 7 
personer i en månad. Uppemot 150 000 flyktingar har via vår utdelning av matpaket fått tillgång till mat i en 
månad.  
 
Över 6000 barn har fått tillgång till skola. Fram till januari 2021 hade projektet bekostat 92 skolmoduler. Bristen på 
skola har gjort att barnen går i två- eller treskift i våra moduler och varje modul rymmer 36 elever. Våra 92 
moduler har inneburit tillgång till skola för minst 6000, kanske 9000  syriska barn. 
 
Uppemot 5000 flyktingar har använt våra boendetält och betydligt fler, kanske 30 000 våra hygientält. Kläder och 
handikapphjälpmedel har delats ut till mer än 5000 barn. 
 
Sammantaget har Sveriges Lions hjälpt 200 000 syriska flyktingar i Adana och Istanbul. 
 
Projektledning 
Styrgruppen Annica Nordell och Mattias Öberg har tillsammans med projektledaren Per Krantz(Åke Nyquist, som 
initierade projektet, ersattes av Per Krantz 1/7 2017) samt delprojektledarna Leif och Nilgün  Niord har varit 
ledningsgrupp. 
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Marknadsföring/PR/Info 
 
Rapport från PR gruppen till RM21 för tiden juli-20 - feb 21 
Gruppens arbete pågår enligt planerat.  
Vi arbetar utifrån att göra Lions mer synligt samt att öka kunskap om vad Lions uträttar. 
Gruppen har haft Web möte en gång varannan vecka ca 1 tim. 
Gruppen består av: 
 

 Kristina Klempt 
 Per Krantz 
 Valter Kroon 
 Ronnie Jyrell 
 Uno Hufvudsson 
 Tomas Johansson 
 Thorbjörn Bengtsson 
 Viktor Sundman 
 Nils-Erik Borgström (ordf) 

 
PR-gruppen organiseras efter funktioner som PR/Marknadsföring, Artikelförfattning, Tidningen Lion, Sociala 
media, Bevakning event, Teknik.  
PR-gruppen ser det som viktigt att arbeta gemensamt med distriktens PR-ansvariga. 
 
 

 
 
 
 
Från augusti -20 har följande artiklar publicerats: 

Media Rubrik publicerat 
Pressmeddelande Lions Sverige hjälper invånare i Beirut efter den stora 

explosionen 
 

2020-08-12 

Pressmeddelande Lions Sveriges tält med MSB till Lesbos 
 

2020-09-02 

Pressmeddelande Lions Sverige stödjer forskningen mot barndiabetes 2020-11-11 
Pressmeddelande Lions Sveriges bragdlejon 2019 2020-12-16 
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Artiklar publiceras till Mynewsdesk där vi når vi ca 90% av landets journalister och media. Det skickas samtidigt 
en länk till DG, PR-ansv i distrikt, Presidenter och sekreterare i klubbarna, sammanlagt ca 770 kontakter. Nedan 
visas exempel från analysen i Mynewsdesk visande Benchmarking, Lions jämfört andra svenska ideella 
organisationer. 
 
 

 
 
 
Övrig media 
Annons och en intervju med GRO Anna Maria Bernstein fanns med i tematidningen INNOVATION, denna gång 
med tema Framtidens vård. Distribution gjordes tillsammans med SVD den 14 dec. Upplagan var ca 350 000.  
Annons som användes: 
 

 
 
PR-gruppen planerar nu för en mediakampanj under våren -21.  
Planen är att i en vid tre tillfällen under våren publicera ett antal artikelserier med 5–6 artiklar i varje. 
Artikelserie 1: 
Artiklar om vårt arbete där vi hjälper i det nära och lokala samhället. 
Artikelserie 2: 
Artiklar om vårt arbete, hur vi samlar in pengar till våra hjälpinsatser 
Artikelserie 3: 
Artiklar om våra internationella hjälpinsatser. 
Tidsplanering: 
Vecka 11 Artikelserie 1  
Vecka 15 Artikelserie 2 
Vecka 18 Artikelserie 3 
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Sponsorpaket 
PR-gruppen arbetade under februari med att ta fram ett sponsorpaket till LC Malmö Ellenbogens projekt  
”Lions i Malmö”. 
Sponsorpaketet ska överlämnas till de sponsorer som förbinder sig att sponsra projektet.  
Det är ett antal delar som planeras att paketet ska innehålla exv. 

 Logga med text 
 Mailfot med logga 
 Länk till vår hemsida 
 Allmän info om Lions 
 Någon form av publikt dokument till det företag som sponsrar, att hängas i butiken, fikarummet, 

konferensrum el dyl. 
 Ev. dekal till fordon  

 
Det är viktigt att vi gentemot sponsorer säkerställer hur loggan och vårt varumärke får användas.   
PR-gruppen ser att denna typ av aktivitet/projekt kan användas av flera klubbar.  
 
Facebook 
Lions Sverige nu finns med som möjlig mottagare för insamlingar via Facebook. 
 
MD Riksmöteskommitté – framtida riksmöten 
Riksmöteskommitté (RMK) har under året arbetat för att riksmötet i Borås skall bli ett trevligt och spännande möte 
för deltagarna. Temat är Parasport vilket också speglas i programmet. Dessvärre avbokades det fysiska riksmötet på 
grund av Folkhälsomyndighetens förordningar då pandemin inte ännu är över. Arbetet har övergått till att göra ett 
digitalt riksmöte den 8 maj. 
Planering pågår för riksmötesarrangemang i Falun 2022 samt Karlstad 2023. Vidare ser nu RMK över vilka orter 
som kan vara aktuella för 2024 och 2025. 
Ett omfattande budgetmaterial är framtaget för att uppföljning och långsiktig planering ska underlättas. Dessvärre 
är det nu två riksmöten (Falun 2020 och Borås 2021) som inte genererar tänkta utfall varför uppföljningen inte gått 
att göra. 
 
Miljö 
 
Miljöjuryn 
Under året har en ledamot från Lions ersatts och Louise Hård av Segerstad utsetts till extern ledamot i juryn. För att 
hitta fler kandidater till ett miljöpris av mer nationell karaktär, som Sveriges Lions miljöpris är, söker vi samarbete 
med andra organisationer eller personer. Arbetssättet kan jämföras med det för Livskvalitetspriset. Efter mycket 
information till klubbar via distrikten, Lions tidning och hemsida har juryn kunnat granska 7 kandidater och två av 
dem föreslagits till priset 2021. 
 
Utdelningen av priset från 2020 har planerats flera gånger, men har fått skjutas upp pga. Corona restriktioner. 
Medel till pristagarna från 2019 och 2020 har betalts ut. 
 
MD Miljö 
MD Miljö har arbetat efter sin handlingsplan och haft egna möten via zoom, men har med tanke på 
pandemirestriktioner inte kunnat besöka zoner eller klubbar. Lions hemsida har uppdaterats och information om 
miljöpriset och MD miljö har även spridits via Lions tidning och via nyhetsbrev.  
För att göra det möjligt att serva klubbar och zoner i miljöfrågor och miljöaktiviteter behöver varje distriktets 
arbetsordning uppdateras så att miljöuppdraget blir tydligt formulerat och varje distrikts miljökoordinater få en 
arbetsgrupp på plats (kanske kan klaras ut på GR5). 
 
Enkäter till klubbar och till MDs kommittéer och arbetsgrupper har sänts ut. Svaren har preliminärt sammanställts 
och visar en ganska snabb växling till digitala mötesmetoder och minskat resande. Pandemin har bidragit till detta.  
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Enkäterna visar också att miljökunskapen i klubbarna har ökat något när det gäller resor och mat. 
Svarsfrekvensen är dock fortfarande bara ca 25 %. Vi bedömer att det är för tekniskt svårt att svara på enkäterna i 
Excellformat och vi kommer att söka en annan form för enkäterna till nästa år. 
 
I samspel med GR och med 2020 års pristagare av Lions miljöpris planeras ett webbinarium om miljö, vatten och 
havsmedevetenhet. Ett paket av möjliga aktiviteter har tagits fram och planeras erbjuda klubbarna inför 
Världsmiljödagen och Världshavsdagen.  
 
IRC 
Verksamheten inom IRC-området har under verksamhetsåret fram till nu präglats av stiltje. Det möte som var 
planerat att avhållas i samband med NSR i Helsingfors fick ställas in. Den pågående pandemin som drabbat hela 
världen har inneburit att IRC-gruppen inte har kunnat ta ställning till eventuellt nya projekt.  
I samband med NSR dock, så presenterade Norge sitt pågående projekt i Libanon och jag, som Sveriges 
representant presenterade det nu pågående projektet Water Means Life. Presentationen blev mycket uppskattad då 
jag valde att visa en kort film och sedan prata utifrån den, istället för att enbart visa powerpoint presentationer.  
IRC-gruppen har under verksamhetsåret fram till nu haft tre möten via zoom. Mötena har letts av vår finske kollega 
ID Heimo Potinkara. Några nya möten är i dagsläget inte planerade.  
 
Riksvalsnämnden 
Riksvalnämnden 2020-2021 har bestått av 
Ordförande Ulf Carlsson, LC Vårgårda (mitt 101 O + 101 V) 
Ledamot Jan-Petter Olsson, LC Näsåker (norr 101 M + 101N) 
Ledamot Anders Eriksson, LC Ronneby (syd 101 S) 
 
Riksvalnämnden (RVN) har varit representerad vid GR 3 och GR 5, till GR 2 var ordförande kallad men kunde ej 
åka pga. Covidsymptom. Dessutom var RVN kallad till möte med AU för att tillsammans gå igenom en 
uppdatering av nomineringsblanketten eftersom det låg förslag till ändringar. 
 
RVN har skickat ut till alla klubbar via Lions kansli nomineringsblanketten och påmint klubbarna vid två tillfällen 
då det vid sista tillfället var en uppdaterad blankett. 
 
Vid ett fyllnadsval till Lions Miljöjury tog RVN fram och föreslog en kandidat till GR 2.  
RVN har mottagit 71 nomineringar från klubbarna med 568 namnförslag. 
RVN redogjorde för inkomna nomineringar vid GR 5. 
 
För att kunna utföra de intervjuer som skulle göras så kopplade vi upp oss via nätet med den som skulle intervjuas. 
När vi intervjuade de som kandiderade till vGRO så åkte en av oss i RVN och träffade kandidaten och de andra två 
var med via nätet. 
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VAL 2021, Riksvalnämndens rapport till Riksmötestrycket. 
 
 
Nomineringar med förord av RVN, för verksamhetsåret 2021-2022, MD 101 Sverige. 
 
 
Kandidat   Klubb   
 
Guvernörsrådets ordförande 2021-2022, § 16a 
Alf-Göran Andersson  LC Simrishamn      
Anna Maria Bernstein  LC Södertälje S:A Ragnhild (omval ej möjligt) 
 
Riksvalnämnden förordar 
Alf-Göran Andersson  LC Simrishamn  
 
 
Guvernörsrådets vice ordförande 2021-2022, § 16b 
Bengt Persson  LC Alvesta  
Åke Nyquist   LC Hallstahammar    
Lars Ekbäck   LC Vilhelmina     
 
Riksvalnämnden förordar 
Lars Ekbäck   LC Vilhelmina    
 
 
Controller 2021-2022 § 16c 
Bengtåke Johansson  LC Gävle 
 
Riksvalnämnden förordar 
Bengtåke Johansson  LC Gävle 
 
 
Riksvalnämndens ordförande (norr) 2021-2022, §16d 
Jan Petter Olsson  LC Näsåker (norr) 
 
Riksvalnämnden förordar 
Jan Petter Olsson  LC Näsåker 
 
 
Ledamot i Riksvalnämnden (söder) 2021-2022, §16d 
Anders Eriksson  LC Ronneby (syd) 
 
Riksvalnämnden förordar 
Anders Eriksson  LC Ronneby 
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Kandidat   Klubb 
 
Ledamot i Riksvalnämnden (mitt) 2021-2022, §16d  
Jan-Åke Rispling  LC Karlsborg (mitt) 
Lars-Åke Lindman  LC Oxelösund (mitt) 
Per-Åke Öster  LC Hallsberg   (val ej möjligt tillhör ”norr”) 
Sture Branmark  LC Herrljunga (mitt) 
 
Riksvalnämnden förordar 
Lars-Åke Lindman  LC Oxelösund 
 
 
Auktoriserad revisor, ordinarie 2021-2022, § 16e 
Christina Wahlström 
Revisorspolen Matson & Co AB   Upphandlas 
 
Upphandlad till 2023 
 
 
Auktoriserad revisor, ersättare 2021-2022, § 16e 
Per Gustavsson 
Revisorspolen Matson & Co AB   Upphandlas 
 
Upphandlad till 2023 
 
 
Förtroendevald revisor, ordinarie 2021-2022, §16e 
Ulf Viberg   LC Västervik    
 
Riksvalnämnden förordar 
Ulf Viberg   LC Västervik  
 
 
Förtroendevald revisor, ersättare 2021-2022, §16e 
Hans Folkesson  LC Vetlanda   
 
Riksvalnämnden förordar 
Hans Folkesson  LC Vetlanda 
 
 
Riksvalnämnden 2020 - 2021 
 
Ordförande Ulf Carlsson, LC Vårgårda (mitt, distrikt 101 O + 101 V ) 
Ledamot Jan-Petter Olsson, LC Näsåker (norr, distrikt 101 M + 101 N) 
Ledamot  Anders Eriksson, LC Ronneby (söder, distrikt 101 S) 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets ordförande 2021-2022: 
 
 
    Namn: Alf-Göran Andersson 

    Bostadsort: Kivik på Österlen 
 

Civilstånd/familj: Gift med Britta (LP i LC Simrishamn), tre 
barn och fyra barnbarn. 

 
  Medlem i: Lions Club Simrishamn sedan 1977. 
 

Utbildning: Kulturgeograf, utbildning i regional ekonomi. 
Reservofficersutbildning inom Artilleriet. 
Projektledarutbildning. 

 
Yrke/karriär: Arbetat inom Försvarsmakten och 
Arbetsmarknadsverket samt inom Region Skåne som 
projektledare i Kaliningrad Oblast (lantbruksutveckling) och i 
Vitryssland (primärvårdsutveckling)   
  

 
Intressen: Den utveckling som sker i det geografiska närområdet. Den marina miljön i Hanöbukten. Engagerad i det lokala 
föreningslivet. Engagerad i att hävda och vidareutveckla den lokala och regionala matkulturen. 
 
Uppdrag och befattningar inom Lions: 
 
Lions Club Simrishamn: Har genom åren haft de flesta uppdragen inom styrelsen. Varit LP vid fyra tillfällen samt därutöver 
till exempel LK och LS. Var zonordförande 2015–2016. 
 
Lions Distrikt 101-S, gamla: Distriktsguvernör 2017–2018 samt under perioden 2019-03-01 – 2019-10-12. Var tillsammans 
med IPDG Christer Johansson ordförande i den samrådsgrupp som ledde fram till bildandet av nya Lions Distrikt 101-S. 
 
Lions Distrikt 101-S, nya: Har haft uppdragen som IPDG och stadgesekreterare i det nya distriktets distriktsråd, 2019–2020.  
 
Multipeldistrikt 101: VGRO verksamhetsåret 2020–2021. Ledamot av guvernörsrådet 2017–2018 samt 2019-03-01 – 2019-
06-30. Blev våren 2018 vald till MD:s Projektkoordinator, ett uppdrag som jag hade fram till 2020-06-30. Har även varit MD:s 
International Relations Director (IRD). 
 
Nordiska Samarbetsrådet (NSR): Ledamot av NSR:s IRC Committè 2019–2020. 
Lions Clubs International (LCI): Fick 2018 ett uppdrag från tidigare Internationella Presidenten Gudrun Yngvadottir 
bestående i att skriva fram ett förslag till LCI:s globala projektstrategi. Förslaget överlämnades i juni 2019, efter det att 
guvernörsrådet ställt sig bakom detsamma.  
 
Utbildningar inom Lions: Zonordförande utbildning 2015, Lions Regionala Ledarskapsinstitut (RLLI) 2015, Lions 
Avancerade Ledarskapsinstitut (ALLI) 2016, Lions DG-utbildning 2016–2017. 
Samhällsengagemang: Har under lång tid varit förtroendevald i Simrishamns kommun, bland annat som kommunfullmäktiges 
ordförande. Är för närvarande ordförande i kommunrevisionen. Har även haft förtroendeuppdrag i Kristianstads läns landsting 
och senast i Region Skåne. 
 
Deltagit i: 
Riksmöte  7 
Nordiska Samarbetsrådet 3 
Europaforum  0 
Convention  1 
 
Detta vill jag prioritera som GRO: Jag kommer som GRO att arbeta utifrån följande deviser: 

 Lions ska målmedvetet arbeta med klubbarnas utveckling och medlemsvård! 
 Lions marknadsföring ska vara fokuserad och distinkt! 
 Lions ska utveckla nya insamlingskanaler som ligger i tiden! 
 Lions aktiva omvärldsbevakning ska bidra till omställning och nytänkande! 
 Lions digitala närvaro ska utvecklas och förstärkas! 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets vice ordförande 2021-2022: 
 
 

Åke Nyquist    
Bor:  Attersta 6 i Västerås. 

Familj:  Hustru Lena, två döttrar och tre barnbarn.. 

Medlem:  Lionsmedlem 1982–1987 i LC Hallstahammar.  
LC Tillberga från 2010 och sedan några år tillbaka i  
LC Hallstahammar. 

Utbildning: Försvarets läroverk i Uppsala  
Diplomerad Marknadsekonom 
Företagsekonomi, försäljning, marknadsföring 
Managementutbildningar 

 

 

Karriär: Försäljning Marabou, Marknadschef Tidningen Storhushåll, ICA Förlaget. 
Eget företag inom media och reklam. 
Chef storhushåll och poster inom ledningsgrupper Valio Sverige. 
Ledamot för Storhushåll DLF - Dagligleverantörernas Riksförbund. 
 

Fritidsintressen:   Att äta och laga god mat med god dryck därtill 
Familj, hus och hem samt golf och resor till bl. a Mexico och Spanien 
Vidare är familjen engagerad i Lions då också Lena är 1VDG för distrikt 101M 2020–2021.  

Uppdrag och befattningar inom Lions:  
DG i distrikt B under 2015–2016 samt andra uppdrag inom distriktet. 
Tillsammans med GR 2015–2016 initiativtagare till De Glömda Barnen. 
Projektledare för De Glömda Barnen. 
PR ansvarig på MD 2016–2017 och deltog i arbetet med Springtimes PR-plan. 
Initiativtagare Lionsprojektet Bike Relay tillsammans med Jonny Steindal-Norge. 
Ingår i GAT-teamet som MDGST 2020–2021. 

Deltagit i (antal): Riksmöten 7 
NSR  4 
Europaforum 2 
Convention  1 

 

Vad vill jag åstadkomma/göra som GRO/VGRO: 
 
Lions guvernörsråd arbetar efter långsiktiga strategier. 
 
Klubbarna och medlemmarna är Lions Sverige och ges engagemanget, samt insikten av vad Lions står för, tillbaka. 
Synliggöra Lions genom ökade PR-aktiviteter och framför allt Sveriges Lions motto ”För samhällsansvar och livskvalitet”. 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets vice ordförande 2021-2022: 
 

  

Utbildning: Studie och yrkesvägledarexamen, skolledarutbildning, tysk gymnasielärarutbildning i ämnena politik, ekonomi 
och historia, montessoripedagogutbildning samt projektledarutbildning. 
 
Yrke/karriär: Studie och yrkesvägledare inom samtliga stadier i det svenska utbildningssystemet. Skolledare såväl nationellt 
som internationellt (Tyskland).  
 
Nuvarande sysselsättning: Studievägledare Linnéuniversitetet, fakulteten för teknik.  
 
Intressen: Musik. Har haft förmånen att få vara med i några av landets kanske bästa storband. Spelar själv trumpet sedan unga 
år. Även engagerad i en gymnastikförening i Alvesta.  
 
Uppdrag och befattningar inom Lions: Har varit president vid totalt 5 tillfällen i de klubbar jag varit medlem i. Har även 
haft uppdrag som sekreterare och medlemsordförande. Zonutbildning 2001. 
 
Lionsdistrikt 101-B, gamla. PRC 1998-1999 Distriktsguvernör 2003-2004. Ordförande i hedersrådet 2004-2005. 
 
Lionsdistrikt 101-S. Distriktsguvernör 2019-2020. IPDG och zonordförande 2020-2021. Deltog aktivt i arbetet med 
sammanslagningen av tidigare distrikt S och SM. 
 
Multipeldistrikt 101: Medlem av guvernörsrådet 2003- 2004 samt 2019-2020. Biträdande YED 2004-2005 Är för närvarande 
MD:s International Relation Chairperson, IRC. 
 
Nordiska samarbetsrådet: Medlem av NSR:s IRC-comitté 
 
Utbildningar inom Lions: Zonordförandeutbildning, DG-utbildning vid två tillfällen. Planerat deltagande i ALLI-utbildning, 
juni 2021. 
 
Samhällsengagemang: Tidigare politiska uppdrag. Har suttit med i kommunfullmäktige och kommunstyrelse. Jag har även 
haft uppdrag som nämndeman. Ordförande i en bostadsrättsförening samt ett antal olika styrelseuppdrag inom föreningslivet.  
Språk: Jag har mycket goda kunskaper i både engelska och tyska, har även läst nederländska. 
 
Jag har deltagit i: Riksmöten 6, NSR 2, Europaforum 1, Convention 2 
 
Detta vill jag prioritera i de fall jag blir vald till VGRO: 

 Att öka kunskapen om Lions ute i våra klubbar, det vi i vardagligt tal kallar för lionskunskap. 
 Att aktivt arbeta för att zonarbetet stimuleras. 
 Att aktivt arbeta för att göra Lions mera intressant för den breda allmänheten. Vi måste synas utåt, inte bara 

inåt i organisationen. 
 Att aktivt arbeta för att vi får fler LEO-klubbar i landet. 
 Att aktivt arbeta för och stödja klubbar i deras internationella relationer. 
 Att aktivt stödja och stärka det arbete som görs av GAT-teamen. Att arbeta för en utveckling av Lions så att vi 

blir en organisation i nutid.  

Namn: Bengt Persson         

Bostadsort: Alvesta 

Civilstånd: Gift med Dorna, tillsammans har vi två barn 

Medlem i Lions sedan 1990. LC Vimmerby, LC Örebro och  

LC Alvesta 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets vice ordförande 2021-2022: 
 

 

 

 

 

 

Utbildning: Ekonomutbildning vid Umeå Universitet 
 
Yrkeserfarenhet: Ekonom inom offentlig förvaltning, ekonomichef hos Vilhelmina kommun 1995-2017, vice VD vid South 
Lapland Airport 2018-2019, revisorsuppdrag, kassör i ett antal föreningar. 
 
Intressen: Familjen, föreningsliv, linedance, matlagning, resor. 
 
Uppdrag inom Lions:  
Klubbsekreterare,2015/2016, 2017/2018,2018/2019, klubbpresident, 2016/2017zonordförande,2017/2018, LCIF 
kordinator,2020/2021 2VDG, VDG, Distriktguvernör 2019-2020. 
Deltagit i 1 Riksmöte, Västerås 2019, 2 NSR , Oslo 2019 och Köpenhamn 2020, och 1 convention, Milano 2019. 
 
 
Vad vill jag göra som vGRO: 
 
Lära mig organisationen på MD-nivå. 
 
Utveckla ett samarbete med GAT-teamet för att utveckla medlemsrekryteringen. Värva nya medlemmar, och att behålla de 
medlemmar vi har. 
 
Att tillsammans med GAT-teamet, inom ramen för gällande stadgar, försöka utveckla LIONS att kunna rekrytera och aktivera 
dagens kommande generation, utifrån deras förutsättningar. 
 
Att vara behjälplig till att göra LIONS känd bland allmänheten. 

Namn: Lars Ekbäck   

Bor: Vilhelmina 

Civilstånd/familj: Gift med Monica,  

3 barn och 8  barnbarn 

Medlem i Lions Club Vilhelmina sedan 2013.                                                                                                  
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Guvernörsrådets förslag till Riksmötet 2021 
 
Förslag till ändringar i MD:s stadgar och arbetsordning samt Pengapåsens stadgar 
 
 

 

1. Förslag till ändringar i MD:s stadgar med anledning av tidigare beslut (protokoll GR 3X 
2020-2021) att utreda controllerns framtida roll inom MD, föreslås riksmötet besluta att 
controllern utses på ett år och att omval kan ske. Ett sådant beslut omfattar ändringar i MD:s 
stadgar. 

  
 § § 12a) GRO och vice GRO väljs av riksmötet för en tid av ett år. 
 Omval får inte ske i samma befattning. 
 § 12 b) MD:s controller väljs av riksmötet för en tid av ett år. 
 Omval får ske i samma befattning. 
  
 GR föreslår riksmötet godkänna ändringen i MD:s stadgar. 
 

2. Förslag till ändring i MD:s i arbetsordning med anledning av beslut som fattats av riksmötet 
2020 gällande det Globala Arbetsteamet som inte införts i arbetsordningen. 
 

 Ny skrivning i arbetsordningen 
§ 5b) Guvernörsrådet får utse ledamöter och ersättare till styrelser för andra organisationer. 

 
 GR föreslår riksmötet godkänna ändringen i MD:s arbetsordning. 
 

3. Med anledning av att Hjälpkommittén inte längre existerar måste Pengapåsens stadgar 
revideras vad gäller vilka som har rätt att i fortsättningen bedöma propåer från guvernörsrådet. 
Vidare föreslås en justering av den finansiella bufferten. 
 
Ny skrivning i stadgarna gällande punkterna 2 och 3. 
2. Målsättningen är att Pengapåsen ska innehålla en finansiell buffert på minst 1,5 millioner 
kronor. 
 
3. Guvernörsrådet får, efter förberedd bedömning av kommittén för hjälpverksamhet GRAU 
och MDGST fatta beslut om max 5 prisbasbelopp per verksamhetsår, det prisbasbelopp som 
gäller den 31 december året före beslutsdatum, till av Riksmötet, Guvernörsrådet eller av LCI 
beslutade och pågående projekt. Beslutet ska skriftligen dokumenteras och biläggas protokollet 
vid kommande beslut av Guvernörsrådet. 

GR föreslår riksmötet godkänna ändringarna i Pengapåsens stadgar. 

4. Förslag till ändring i MD:s arbetsordning med hänvisning till gällande praxis vilka 
handlingar som ska bifogas och lämnas till distriktets revisorer har texten i paragraf 31 
anpassats. 
 
Ny skrivning i arbetsordningen 
§ 31 Årsredovisning, årsbokslut eller förenklat årsbokslut och övriga redovisningshandlingar 
samt protokoll från det senaste räkenskapsåret ska lämnas till revisorerna senast den 1 
december tillsammans med en separat verksamhetsberättelse om inte årsredovisning används 
där denna ingår. Revisorerna ska avge sina revisionsberättelser till guvernörsrådet respektive 
distriktsrådet senast den 1 februari. 

GR föreslår riksmötet godkänna ändringarna i MD:s arbetsordning. 
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Guvernörsrådets rekommendationer till klubbarna om bidrag per medlem till olika aktiviteter för 
verksamhetsåret 2021-2022. (Belopp inom parantes avser föregående års förslag). 

 
 
5. Pengapåsen. 

 Medel till pengapåsen      0 kronor (0) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till Pengapåsen 
under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
6. Katastrofberedskapen 
Medel till katastrofberedskapen    90 kronor (100) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till 
Katastrofberedskapen under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
7. NSR-projekt 
Medel till NSR-projekt    40 kronor (40) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till NSR-projekt 
under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
8. Funktionsvariationer 
Medel till aktiviteter för personer med funktionsvariationer  60 kronor (70)  
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till 
Funktionsvariationer under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
9. Lions Quest 
Medel till Lions Quest    40 kronor (40) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till Lions Quest 
under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
10. LEO 
Medel till LEO    30 kronor (40) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till LEO under 
verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
11. BQtL– tältaktiviteten 
Medel till BQtL – tältaktiviteten   90 kronor (90) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till BQtL – 
tältaktiviteten under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
12. Lions Miljöpris 
Medel till Lions Miljöpris    10 kronor (10) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till Lions 
Miljöpris under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
 
13. Orkester Norden 
 
Medel till Orkester Norden      5 kronor (5) 
 
GR föreslår riksmötet att rekommendera klubbarna att bidra med ovanstående belopp till Orkester 
Norden under verksamhetsåret 2021 – 2022 . 
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 Guvernörsrådets yttrande över motioner. 
 

Motion 1 angående STIM avgifter till klubbarna, LC Sotenäs 
 

 

 
 

 
 
 

1. Förslag till beslut,  
LC Sotenäs anser att kostnaderna som betalas till STIM/SAMI ska fördelas mellan de 
klubbar som använder musik i sin verksamhet. 
 
GR konstaterar att avgiften till STIM/SAMI är en fast avgift. Ökningen för Lions klubbar 
beror på vårt sjunkande medlemstal. En diskussion kommer att tas upp på grund av 
medlemssituationen i MD 101. Nytt avtal kommer att tecknas för verksamhetsåret 2021 – 
2022. Motionen innehåller inte något konkret yrkande. 
 
GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
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Motion 2 angående benämning av pengaflöden inom Lions, LC Knivsta 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

2. Förslag till beslut,  
LC Knivsta anser att våra två pengaflöden aktivitetsmedel och administrativa medel är 
otydliga för nya medlemmar. För att göra det enklare föreslår man att aktivitetsmedel och 
aktivitetskassa ersätts med uttrycken hjälpmedel och hjälpkassa. Uttrycken administrativa 
medel, administrativ budget årsbudget ersätts med uttrycken medlemsmedel, 
medlemskassans årsbudget och medlemskassa. 
 
GR konstaterar att Lions medel redovisas som administrativa medel och aktivitetsmedel. 
Dessa uttryck är vedertagna inom Lions organisation då de använts sedan länge. GR ser 
inget behov av att ändra. 

       
      GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
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Motion 3 angående deltagande i Pridefestivaler, LC Stockholm 
 
 
 

 
 
 
 

3. Förslag till beslut,  
Yrkande från LC Stockholm att alla vi i Lions ska arbeta för att alla klubbar ska kunna 
representera Lions Clubs International i Priderörelsen, bland annat för att synliggöra vår 
verksamhet och på så sätt värva nya medlemmar. 
 
GR konstaterar att det som föreslås i motionen ligger helt i linje med Lions 
varumärkespolicy. 
GR anser att varje klubb/klubbmedlem kan delta enligt Lions etik och policy och därmed 
synliggöra Lions varumärke. 
 
GR föreslår riksmötet att motionen härmed är besvarad. 
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Motion 4a angående nya datum att senast avlämna boksluts- och revisionshandlingar,  
LC Landskrona 
 

 
 

 
 
 
 
 

4a  Förslag till beslut,  
Nya datum för att avlämna distriktets bokslut och revisionshandlingar.  
 
GR konstaterar att motionen inte innehåller något konkret yrkande. Såväl bakgrund som 
motivering saknas samt vilket problem motionen avser att lösa. 
 
GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

49 
 

Motion 4b angående nya datum att senast avlämna boksluts- och revisionshandlingar,  
LC Löddeköping 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

                      4b  Förslag till beslut,  
Nya datum för att avlämna distriktets bokslut och revisionshandlingar. 
 
GR konstaterar att motionen inte innehåller något konkret yrkande. Såväl bakgrund som 
motivering saknas samt vilket problem motionen avser att lösa. 
 
GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
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Motion 5 angående en nationell insamling till förmån för demensforskningen,  
LC Luleå 

 
 
 

 
 
 
 
 

5. Förslag till beslut, 
LC Luleå föreslår i sin motion en nationell insamling under 2023 eller 2024 till förmån för 
demensforskningen och Demensfonden. Klubben föreslår dessutom att ett avtal tecknas 
mellan Demensfonden och MD 101. 
 
GR anser att ämnet inte ligger inom Lions fokusområden och att det för närvarande inte 
finns utrymme för fler nationella insamlingskampanjer. 
GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
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Motion 6 angående nivån på medlemsavgifter i hänseende till rådande samhällssituation,  
LC Arvika 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

6. Förslag till beslut, 
Klubben har i motionen anfört de begränsade förutsättningar som finns idag för att samla in 
pengar på grund av den pågående pandemin. Man anser att kostnader för resor, lokaler, logi 
mm bör minska under rådande omständigheter och att dessa bör ses över. 
 
GR konstaterar att nivån på våra medlemsavgifter beslutas årligen utifrån de förutsättningar 
som då gäller. Enligt vår uppfattning går det inte att lägga en budget på en 
”pandemiekonomi”. Motionen innehåller inte något konkret yrkande. 
 
GR föreslår riksmötet att avslå motionen. 
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Motion 7 angående förutsättningar för att underlätta kontakter inom Lions,  
LC Åhus 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

7. Förslag till beslut, 
Motionen syftar till att underlätta för klubbarna vid nominering av personer till olika poster 
inom Lions organisation. 
 
GR delar de synpunkter som framförs i motionen och anser att förslagen bör genomföras 
snarast möjligt. 
 
GR föreslår riksmötet att bifalla motionen. 
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Slutrapport från  projektet De Glömda Barnen. 
6 års lionsarbete för syriska flyktingar. 
 

Bakgrund 
2016 beslutade GR2 om ett projekt till stöd för syriska flyktingar i Turkiet och dess grannländer. 
Via Leif Niord och Lions Club Nossebro påbörjades 2015 en hjälpinsats där många lionsklubbar runt om i Sverige bidrog. 
Under 2015 planlade Åke Nyquist från Lions Club Tillberga en rikskampanj och 
MD 101 beslutade i augusti 2016 att hjälpa till under tre år. Beslutet var att Sveriges Lions ska hjälpa syriska flyktingar i Turkiet 
genom projektet De Glömda Barnen. 
Ett fjärde år beslutades av MD 101 så att hjälpen fortsatte 2019 – 2020. Pandemin har orsakat att projektet pågått även 
verksamhetsåret 2020-2021 för att avlutas när det är möjligt. 
En avgörande länk för att kunna bedriva projektet De Glömda Barnen har varit Leif och Nilgün Niord. Nilgün är sedan många år 
aktiv Lion i Turkiet. Därmed har hon goda kontakter inom lionsrörelsen där. Ett samarbete har etablerats med Lionsklubbar i 
Istanbul och Adana. I Adana har Siber Yörük varit aktiv Lion. Flera andra turkiska lionklubbar har varit engagerade i De Glömda 
Barnen. 
 
Utfall 
Insamlingsresultatet är betydande, knappt 17 miljoner kr: 
Via Lions Club Nossebro 1 240 739 kr. 
Sveriges lions(MD 101) 3 109 535 kr under verksamhetsåret 2015-2016. 
Sveriges lions 10 238 423 kr under verksamhetsåren 2016-2019. 
Sveriges lions 3 559 170 kr under verksamhetsåret 2019 -2020. 
Projektet De Glömda Barnen har totalt samlat in 18 147 867 kr. 
 
Långsiktig målsättning var att hjälpa ca 150 000 flyktingar i Adana- Mersin området och Istanbul till en drägligare tillvaro genom 
att uppföra tält, skolmoduler och tillhandahålla matpaket. 
 
Målen är uppnådda.  
Projektet har i januari 2021 bekostat 21 000 matpaket. Varje paket innehåller baslivsmedel för en familj på 5 - 7 personer i en 
månad. Uppemot 150 000 flyktingar har via vår utdelning av matpaket fått tillgång till mat i en månad.  
 
Över 6000 barn har fått tillgång till skola. Fram till januari 2021 hade projektet bekostat 92 skolmoduler. Bristen på skola har gjort 
att barnen går i två- eller treskift i våra moduler och varje modul rymmer 36 elever. Våra 92 moduler har inneburit tillgång till 
skola för minst 6000, kanske 9000  syriska barn. 
 
Uppemot 5000 flyktingar har använt våra boendetält och betydligt fler, kanske 30 000 våra hygientält. 
Kläder och handikapphjälpmedel har delats ut till mer än 5000 barn. 
Sammantaget har Sveriges Lions hjälpt 200 000 syriska flyktingar i Adana och Istanbul. 
 
Projektledning 
Styrgruppen Annica Nordell och Mattias Öberg har tillsammans med projektledaren Per Krantz(Åke Nyquist, som initierade 
projektet, ersattes av Per Krantz 1/7 2017) samt delprojektledarna Leif och Nilgün  Niord har varit ledningsgrupp. 
 
Kostnadsslag Ursprung Summa av BELOPP 
INTÄKTER FAKTUROR tryckerikostnader 12 393 
  HJÄLPFONDEN 2 324 103 
  ISLAND 33 326 
  LCI 574 860 
  LIONS 13 758 809 
  ARMBAND 53 900 
  Omb, balans 149 737 
INTÄKTER Summa  16 907 128 
KOSTNADER FAKTUROR tryckerikostnader -211 851 
  ADONIS, matpaket m.m -3 322 025 
  KROMMETAL Containrar (klassrum) -10 364 233 
  MERCIN CADIR, tält toaletter -515 054 
  Turkish Lions Foundation, Leif Niord -2 046 526 
  ARMBAND -8 161 
  PROJEKTKOSTNADER -216 667 
  DGB, LC Mavi Halic -100 610 
KOSTNADER Summa  -16 785 127 
Totalsumma  122 001 

 
För projektledningen De Glömda Barnen 
genom 
Per Krantz 
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Verksamhetsplan 

Multipeldistrikt 101 Sverige 

2021 – 2022 
 
 

”Börja göra det som är nödvändigt, sedan det som är 

möjligt och plötsligt kommer du att utföra det omöjliga” 
(Franciskus av Assisi, 1181 – 1226) 
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Inledning. 
 

Alla lions medlemmar torde vara väl medvetna om den situation vi befinner oss i. Lions är i kris.  
Vi       står inför den kanske största utmaningen i Lions Sveriges historia. Underverk kommer inte att 
kunna  utföras under året, men vi ska göra vårt yttersta för att ta ett viktigt steg framåt. Vi ska 
fortsätta arbeta med det som påbörjats och vidareutveckla det. 
Dock befinner vi oss i en situation av betydande osäkerhet. Vi vet inte vilken kapacitet Lions 
kommer att ha under verksamhetsåret och framåt. Det är två faktorer som sticker ut och det är 
medlemskrisen och Covid-19. 
Det presumtiva guvernörsrådet för 2021 – 2022 har genomfört en SWOT-analys av MD 101 som 
sedan resulterade i en nulägesanalys. I analysen gjordes bland annat följande ställningstaganden: 

 
 Lions styrka är den lokala förankringen och det omfattande globala nätverk som möjliggör 

att vi får hjälpinsatser på plats snabbt. 
 Det nya insamlingslandskapet, som IT-utvecklingen i samhället format, ska än effektivare 

utnyttjas av klubbarna. Det lokala partnerskapet ger nya möjligheter. 
 Lions måste arbeta ännu aktivare med medlems- och klubbutvecklingen. Arbetet ska 

bedrivas strukturerat och med tydlig målinriktning. Den årliga 
medlemsrekryteringskampanjen är helt avgörande för Lions framtid. Särskilda åtgärder ska 
vidtas för att stärka Lions i våra tre storstadsområden. Satsningar på att rekrytera 
underrepresenterade grupper ska göras. 

 Förändringsbenägenheten i Lions, med anpassning till den verklighet vi lever i, är låg. Vi 
måste i större utsträckning våga tänka nytt. 

 Det finns betydande erfarenhet, intressen, kunskap och kompetens i Lions. Allt detta måste 
vi tillvarata på ett bättre sätt. Vi ska utnyttja vår samlade omvärldskunskap. Entreprenörskap 
ska uppmuntras. 

 Medlemmarna i Lions har ett starkt socialt och humanitärt engagemang. Vi älskar att hjälpa 
till och tar stort samhällsansvar. Det är våra medlemmars gemensamma och starka 
värderingar som håller ihop Lions. 

 Förtroendegapet mellan multipeldistriktet och distrikten på ena sidan och klubbarna på den 
andra sidan, upplevs som betydande. Vi måste samla upp hela vår organisation för att kunna 
sträva mot det gemensamma målet. Vi måste nu tydliggöra vad vi menar med att ge 
klubbarna större inflytande i den demokratiska processen. 

 Våra möten, på alla nivåer i vår organisation ska utvecklas och göras mer attraktiva för våra 
medlemmar. 

 Covid-19 är ett mycket allvarligt hot mot vår organisation, såväl på medlems- som 
aktivitetssidan. Vi måste nu, omgående, få på plats ett förebyggande arbete, med råd och 
stöd, för att minimera den skada som redan åsamkats vår organisation. 

 

 

I extern marknadsföring och intern information använder vi våra internationella och 

nationella deviser: 

 
We serve – Vi hjälper & För samhällsansvar och livskvalitet 
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Beskrivning av planerad verksamhet 2021 – 2022. 
 
 

 Global Action Team (GAT) 
Global Action Team ska fokusera på samarbete utifrån Lions Clubs Internationals tre pelare 
– ledarutveckling, medlemsutveckling och innovativa hjälpinsatser. Förutom att GAT är ett 
sammanhållet team bildar de enskilda pelarna ett nätverk tillsammans med sina 
motsvarigheter i distrikten. Det globala arbetsteamet sätter hela Lions nätverk i arbete till 
förmån för distrikten och klubbarna. Distriktens team ska tillsammans med zonordförandena 
svara för att GAT-strukturen implementeras i klubbarna, då den kritiska nivån är klubbnivån. 
Lions operativa arbete sker på klubbnivå. GAT måste tydliggöras så att hela vår organisation 
förstår den roll och det ansvar som GAT har. En utvecklingsplan för GAT ska presenteras 
och beslutas under verksamhetsåret. Planen ska definiera klara och tydliga mål för de 
nationella aktiviteterna. 
GAT ska arbeta för att minska, det upplevda, avståndet mellan klubben och distriktet och 
multipeldistriktet. 
Medel är MD:s och distriktens GAT samt zonordförandena. 

Mätbart mål är att implementeringen av GAT i hela organisationen påbörjats. 

 
 Global Leadership Team (GLT) 

Sveriges Lions framtid är helt beroende av att finna framtida ledare och ge dessa kunskapen 
att kunna verka inom olika befattningar. Detta ska gälla – klubbar, zoner, distrikt och på 
MD-nivå. Väl utbildade ledare som drivs av engagemang och motivation. Härutöver ska 
nuvarande befattningshavare ges möjlighet till fortbildning genom riktade 
utbildningsinsatser. En fortlöpande bedömning av behovet av RLLI, ALLI och FDI ska 
göras. Alla Lions som genomgått dessa utbildningar ska följas upp och uppmuntras att gå 
vidare inom Lions. Medlemmarnas erfarenhet, kunskap och kompetens ska tillvaratas än 
bättre – det gäller såväl Lions som från arbetslivet. Medlems- och ledarutveckling har alltid 
hört samman och ett samspel mellan dessa funktioner är nödvändig för att Lions ska 
utvecklas som organisation. Samtliga GLT-koordinatorer, inom MD och distrikten, ska 
träffas tidigt under verksamhetsåret för utarbetande av gemensamma och distriktsvisa 
arbetsplaner. Avstämning görs varje månad. 
Zonerna har fått en mera framträdande roll efter den senaste distriktsindelningen. Ett ZO- 
team bör bildas av zonordförande, vice zonordförande och omedelbart föregående 
zonordförande. ZO-utbildningen ska genomföras centralt på MD-nivå för att få likvärdighet 
och att zonerna arbetar utifrån samma uppdrag. 
Medel är de Lions samlade GLT-strukturer, samarbete inom NSR samt 
finansiering från LCI. 

Mätbara mål är att utbildningarna ges inom ramen för LCI:s utbildningskoncept 
och det samnordiska konceptet ”A Joint Nordic Training Curriculum”. Etableringen 
av ledningsorgan i zonerna, bestående av ZO, VZO och IPZO ska ha påbörjats. 
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 Global Membership Team (GMT) 
Målsättningen är att öka, eller minst behålla, antalet medlemmar i Lions Sverige. Under en 
följd av år har vi haft en negativ medlemsutveckling. Denna trend måste vändas. 
Alla ska känna sig välkomna i Lions fantastiska klubbar – där vi tjänar, träffas och trivs, 
och detta gör vi tillsammans. Klubbarna och deras medlemmar är Lions viktigaste resurs. 
Lions ska på sikt spegla det samhälle i vilket vi verkar. Det innebär att andelen kvinnor ska 
öka tillsammans med medlemmar av annan etnisk tillhörighet än den svenska samt yngre 
medlemmar. Samverkan med New Voices ska tydliggöras så vi inte får två parallella 
rekryteringsorgan. Alla distrikt ska arbeta för att bilda LEO-klubbar i anslutning till 
lionsklubb eller vid någon högskola/universitet. Varje distrikt ska ha en plan för att 
stimulera klubbarnas tillväxt och att minska medlemstappet. Målet för detta verksamhetsår 
är minst samma medlemstal vid årets slut som vid årets början. Genom utökad satsning på 
digitala möten ska större närvaro av zon- och distriktsrepresentanter möjliggöras på 
medlemsmöten, för att stärka samhörigheten inom Lions. Samtliga GMT-koordinatorer, 
inom MD och distrikten, ska träffas tidigt under verksamhetsåret för utarbetande av 
gemensamma och distriktsvisa arbetsplaner. Högsta prioritet ska ges medlems- och 
klubbutvecklingen inom Lions Sverige. Avstämning görs varje månad. En särskild satsning 
ska påbörjas för att stärka Lions i de tre storstadsområdena, Stockholm, Göteborg och 
Malmö. 
Medel är de samlade GMT-strukturerna, MDGAT och PR-Info-kommittén. 

Mätbara mål är den medlemsrekryteringskampanj som ska genomföras i anslutning 
till   Världsliondagen, den 8 oktober, på temat LCIF – Syn. Arbetet med att stödja 
medlems- och klubbutvecklingen i storstadsområden, Stockholm - Göteborg - Malmö, 
ska ha påbörjats. 

 
 Global Service Team (GST) 

Vi står inför ett stort behov av förnyelsearbete på grund av förändringar i vårt samhälle och 
ökad konkurrens från liknande hjälporganisationer som Lions. Samtidigt som samhället 
förändras finns det ändå ett stort engagemang hos allmänheten som vill hjälpa till både 
ekonomiskt och med sin tid. Det är låg kännedom om Lions i Sverige. Vi har på grund av 
våra många olika projekt en otydlig profil och därför blir budskapet också otydligt; vilka är 
vi ?– vad gör vi ?– vad vill vi ? Detta bidrar till att vi blir otydliga i kommunikationen med 
våra bidragsgivare. För att framstå tydliga måste vi välja vilken/vilka av våra fem 
prioriterade hjälpområden, syn – hunger – miljö – diabetes – barncancer, som Lions ska 
arbeta med. 
Detta för att skapa ett enhetligt budskap. Våra aktiviteter ska ge förutsättningar för att starta 
en specialklubb i varje distrikt. Samtliga GST-koordinatorer, inom MD och distrikten, ska 
träffas tidigt under verksamhetsåret för utarbetande av gemensamma och distriktsvisa 
arbetsplaner. Avstämning görs varje månad. Nationella aktiviteter ska genomföras i 
anslutning till Världsdiabetesdagen den 14 november, tema Barndiabetes, och Världsmiljö- 
/Världsvattendagen den 5 juni, tema Vatten. 
Registreringarna av aktiviteter i MyLion ska öka under verksamhetsåret. 
Medel för detta är GST och GST-koordinatorerna i distrikten, MD:S GAT, samt PR- 
Info-kommittén. 

Mätbara mål är att Världsdiabetesdagen, den 14 november, genomförs på temat 
barndiabetes och i samarbete med Barndiabetesfonden, att Världsmiljödagen, den 5 
juni, genomförs på temat vatten och i samarbete med miljökommittén. Antalet 
servicerapporter 2021 – 2022 ska öka i förhållande till 2020 – 2021, så vi når de globala 
målen. 
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 New Voices (NV) 
Initiativet New Voices ska öka jämlikhet och mångfald i vår organisation. Detta sker genom 
att vi ökar antalet kvinnor, unga vuxna och andra underrepresenterade grupper i Lions. New 
Voices ska bidra till att skapa önskvärd balans i Lions. 

 
New Voices ska utveckla en strategi för att öka de underrepresenterade grupperna i Lions 
klubbar. En exempelsamling ska sammanställas som visar vilka verktyg klubbarna kan 
använda i sin rekrytering av underrepresenterade grupper. 
Aktiv samverkan ska ske mellan NV och GMT, inom ramen för GAT. 
Medel för detta är MD-koordinatorn och distriktens koordinatorer i samverkan med 
MDGMT. 

Mätbara mål är att de underrepresenterade grupperna ska öka samt att en riktad 
rekryteringsaktivitet ska genomföras i varje distrikt. 

 
 Multipeldistriktets ungdomssektion (LEO) 

Lions leoklubbprogram ger unga människor mellan 12 och 30 år en möjlighet att 
tillhandahålla hjälp, utveckla ledarfärdigheter, träffa nya vänner och ha roligt. Leos 
medlemmar är ledare som planerar och genomför projekt. Leomedlemmarna är en viktig del 
av Lions familj och tillför inspiration, energi och ett nytt perspektiv. 
Leo Sverige genomför tillsammans med Leo Danmark Leo Europa Forum (LEF) från den 14 
till den 21 augusti 2021. Arbetsnamnet är Swedania. 
Utvecklingsmålet är att det vid verksamhetsårets slut ska finnas fem aktiva klubbar med 50 
medlemmar. Internationella LEO-dagen, den 5 december, ska uppmärksammas. MD:s LEO- 
koordinator ska fungera som leoklubbrådgivare för distrikt och lionsklubbar. 
LEO:s verksamhet ska styras mot en ökad digitalisering. Ungdomar som rekryteras till 
volontärengagemang ska uppmuntras att söka medlemskap i en digital LEO-klubb. LEO ska 
även uppmuntras delta i MD:s kommittéarbete. 
Medel för detta är MD:s LEO-koordinator och koordinatorerna i distrikten i 
samverkan med MDGAT. 

Mätbara mål är det vid verksamhetsårets slut ska finnas 50 LEO-medlemmar och fem 
aktiva klubbar. Den internationella LEO-dagen, den 5 december, ska 
uppmärksammas. 

 
 Volontärverksamhet inom Lions Sverige 

Guvernörsrådet kommer under verksamhetsåret arbeta vidare med den modell, tidigare 
beslutad, om hur Lions Sverige kan starta volontärverksamhet i lokala, nationella och 
internationella projekt. Det är särskilt ungdomar som ska engageras i dessa projekt. 
I vissa klubbaktiviteter behövs också större medverkan än klubben kan svara upp emot. 
Medverkan av klubbvis engagerade volontärer kan här stärka klubben genom att möjliggöra 
större aktiviteter. Särskilt viktigt är att engagera de underrepresenterade grupperna. 
Arbetet med volontärer som stöd i Lions verksamhet har påbörjats under verksamhetsåret 
2020 – 2021. Efter utvärdering kommer implementeringen att fortsätta. 
Medel för detta är MDGST och MDGMT i samverkan med distrikt och klubbar. 
Mätbart mål är hur många klubbar som har engagerat volontärer i sin verksamhet. 
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 Multipeldistriktets Hedersråd (MDHR) 
Hedersråden består av PDG som besitter stor erfarenhet och kunskap om Lions. Strävan är 
att i högre utsträckning använda MDHR som rådgivare och remissinstans i frågor som 
kräver särskild kompetens och erfarenhet, något som hittills till största delen varit outnyttjat. 
MD Hedersråd ska vara ett aktivt stöd åt GRO och GR. 
Hedersrådet tar fram förslag på ärenden, frågor, utredningar mm som såväl MDHR som 
distriktens hedersråd kan medverka i eller driva. GRO och GR har en viktig uppgift i att se 
till att MDHR:s erfarenhet och kompetens tas tillvara. Här finns en potential, och en vilja 
från HR:s sida, som ska tillvaratas av GRO och guvernörsrådet. HR ska också, när så 
bedöms möjligt, arrangera hedersrådsmöten. En arbetsplan upprättas för MDHR verksamhet. 
Inom Lions Sverige finns ingen beredskap för att stödja vår organisation efter Covid-19:s 
framfart. Den utgör ett hot när klubbarna åter ska gå in i ett normalläge. Hedersrådet ska 
arbeta fram en handlingsplan, med råd och stöd, för att minimera den skada som åsamkats 
vår organisation. Vi går in i ett nytt landskap med nya sätt att leva, arbeta och hjälpa. 
Medel är MD:s hedersråd samt GRO och guvernörsrådet. 

Mätbara mål är hur många yttranden HR har avlämnat på uppdrag av GRO och 
guvernörsrådet, samt att HR har upprättat en handlingsplan för hur vi kan minimera 
skadorna, med bibehållet engagemang och motivation, efter Covid-19. 

 
 Lions Clubs International Foundation (LCIF) 

Lions Clubs International Foundation är ren fundamental del av Lions verksamhet och en 
viktig förutsättning för att Lions ska kunna genomföra internationella hjälpprojekt. 
Lions Clubs International (LCI) är världens största och mest effektiva hjälporganisation och 
Lions medlemmar är respekterade i världen vad gäller humanitära hjälpinsatser. Humanitärt 
arbete är det centrala uppdraget. Genom löpande information från LCIF ska Lions Sveriges 
bidrag till Lions internationella katastroffond öka, att användas exempelvis vid 
naturkatastrofer, humanitära katastrofer och vid andra behov. 
Kunskapen om vad LCIF är och vad organisationen gör måste öka i hela vår organisation. 
Arbetet ska inriktas på att få ett fungerande informationssystem från MD och ut i klubbarna. 
Ett väl fungerande team, bestående av koordinatorerna i MD och distrikten, är avgörande för 
detta. Härigenom ges också bättre förutsättningar att nå uppsatta mål. Det ska 
uppmärksammas att LCIF även kan lämna bidrag till aktiviteter och projekt. 
Medel för detta är MD:S LCIF-koordinator och distriktens koordinatorer, i 
samverkan med MDGAT. 

Mätbart mål är att fler klubbar bidrar med medel till LCIF. Det är angeläget att fler 
klubbar utser LCIF-koordinatorer. 

 
 Marknadsföring – PR – Information 

Lions främsta medel för sin marknadsföring är medlemmarna. Om dessa förses med 
kunskap, entusiasm och ett lätt använt informationsmaterial så kan viktig marknadsföring 
ske genom alla våra medlemmar. PR – kommitténs uppdrag är att göra Lions mer synligt 
samt att öka kunskapen om Lions och det vi uträttar. Fokus har hittills varit på att publicera 
pressmeddelanden och artiklar. Under verksamhetsåret måste arbetet intensifieras med att 
involvera distrikten och klubbarna i arbetet. Primärt genom att det utvecklas ett samarbete 
mellan MD:s PR-kommitté och motsvarigheten ute i distrikten. Klubbarna ska stimuleras till 
att vara en källa till information till MD:s PR-kommitté. Informationen bearbetas av PR- 
kommittén till en användbar form som klubbarna kan använda till lokala presskontakter och 
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sociala medier. 
 
 
Genom åren har det diskuterats mycket kring PR och marknadsföring, utan att det givit 
påtagliga resultat i hur detta ska ske. Det gäller såväl den externa som den interna 
kommunikationen. PR-kommittén får därför i uppdrag att arbeta fram en heltäckande 
marknadsplan för MD 101 så att beslut om denna kan tas under verksamhetsåret. Hänsyn bör 
under arbetet tas till Springtimes analys och rekommendationer från 2018. 
Kommittén ska synliggöra Lions genom artiklar i såväl traditionell som social media. Goda 
exempel ur Lions hjälpverksamhet, såväl lokalt som globalt, ska lyftas fram. En fungerande 
informationskanal mellan klubbarna, distrikten och MD ska etableras. 
Medel för detta är PR-kommittén, guvernörsrådet samt Lions kontor och redaktionen 
för tidningen Lion. 

Mätbart mål är antalet artiklar i media samt den marknadsplan som kommittén ska 
arbeta fram under verksamhetsåret 
 

 Ungdomsverksamheten – ungdomsutbyte 
Distriktens och klubbarnas arbete med nationella och internationella ungdomsläger är en 
grundbult i Lions verksamhet. Att arrangera ungdomsläger i Sverige är dessutom ett krav när 
MD 101 skickar svenska ungdomar till internationella ungdomsläger. Målsättningen är att 
klubbar som sponsrar ungdomar 17 – 21 år till internationella ungdomsläger eller till 
internationella ungdomsläger i Sverige skickar ut lika många ungdomar som vi tar emot till 
våra svenska läger. Det är viktigt att kontinuerligt arbeta med information så att klubbarna 
känner sig trygga med att informera ungdomarna om hur man skriver en ansökan samt att 
klubbarna tipsar varandra om olika sätt att nå ungdomar som vill delta. Under 
verksamhetsåret 2021 – 2022 planeras för två svenska läger, i distrikten N och V. 
Målsättningen är att 50 svenska ungdomar åker på läger samt att de två nämnda lägren 
genomförs. 
Medel för detta är YED, VYED, YEC och Lions klubbar. 

Mätbara mål är att det under 2021 - 2022 planeras för två internationella 
ungdomsläger i Sverige under 2022 - 2023 samt att 50 svenska ungdomar åker på 
ungdomsläger. 

Ungdomskommittén ska tillsammans med Lions Quest och PR-kommittén tydliggöra    
Lions ståndpunkt vad gäller mobbing och kränkande behandling. 

 
 Lions Quest – Tillsammans 

Lions Quest – Tillsammans är ett värdegrundsprogram som vänder sig till barn och ungdom 
från förskoleklass till och med gymnasiet. Det vänder sig också till föräldrar, lärare och 
annan skolpersonal och är väl anpassat till de senaste läroplanerna. Programmet är utformat 
för att uppmuntra och stärka ett positivt beteende. Lions Quest arbetar inom området etik 
och livskvalitet för att erbjuda ungdom en drogfri uppväxt. Programmet vill stärka barn och 
ungdomars självdisciplin, ärlighet, familjelojalitet och samhällsengagemang. Lions Quest är 
en del av arbetet mot mobbing och kränkande behandling. Detta ska tydliggöras i samarbete 
med ungdomskommittén och PR-kommittén 
Förenta Nationerna (FN) anser att Lions Quest-Tillsammans är världens mest effektiva 
program mot drogmissbruk och mobbing. 
Medel för detta är tillsättandet av säljare, för försäljning av kurser mot en fast 
provision per kurs. 
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Mätbart mål är dessutom ökad marknadsföring av kursutbudet och ett ökat antal 
genomförda kurser. Under verksamhetsåret ska förskolan prioriteras och i varje 
distrikt ska lämpliga förskolor inventeras. 

Medel för detta är Stiftelsen Lions Quest och Lions klubbar samt PR-kommittén. 

 Lions mot narkotika. 
Lions fortsätter att stödja Tullverkets arbete för att förhindra att narkotika kommer in i 
landet. Stödet ges till inköp av narkotikasökhundar. Hundarna är även utbildade och tränade 
i att söka efter vapen och ammunition. Dessa hundar blir således ytterligare ett verktyg i 
kampen mot införsel av narkotika, vapen och ammunition. Samarbetet med Tullverket 
fungerar bra och Lions mål är att kunna bidra till att möta efterfrågan på 
narkotikasökhundar. 
Lions stödjer även arbetet mot alkohol, narkotika, droger och tobak genom medlemskapet i 
Centralförbundet för alkohol- och narkotikaupplysning (CAN). 
Målet är att kunna möta Tullverkets efterfrågan på narkotikasökhundar. 

 Katastrofberedskapen 
Katastrofberedskapens, inom Lions Sverige, syfte är att med penningmedel som ställts till 
förfogande av Sveriges lionsklubbar, och andra givare, snabbt kunna ge hjälp vid inträffade 
katastrofer och andra nödsituationer såväl i Sverige som utomlands. Katastrofberedskapens 
styrelse ska ha arbetsformer som garanterar detta. 
Mätbart mål är att klubbarna fortsättningsvis bidrar med medel samt att 
katastrofberedskapens styrelse snabbt tar beslut på begäran om bidrag. 

 Beredskapsorganisationen – vi ger stöd till lokalsamhället 
Sveriges Lions motto är ”För samhällsansvar och livskvalitet”. Detta ska vi naturligtvis leva 
upp till, genom att verka för att Sveriges Lions bygger upp förmåga och möjlighet att aktivt 
stödja i olika faser vid inhemska kriser och katastrofer. Vi ska verka inom ramen för den 
hjälporganisation vi är och med den förmåga vi kan uppbringa. Lions ska inte vara en 
räddningsorganisation. Syftet är att visa att Lions är en del av civilsamhället. 
Beredskapsorganisationen ska byggas lokalt, av klubbar eller zoner. Samverkansavtal ska 
träffas med den lokala räddningstjänsten/räddningschefen. I avtalet ska regleras vilka 
tjänster Lions ska bidra med och vilken kompetens hos Lions som detta förutsätter. På 
nationell nivå sker samordningen genom guvernörsrådets arbetsutskott. 
Medel för detta är guvernörsrådet samt zoner och klubbar. 
Mätbart mål är hur många samverkansavtal som träffats. 

 Lions är en miljömedveten hjälporganisation 
Lions ska, med sina förutsättningar, bidra till en miljömässig och långsiktigt hållbar 
utveckling. Hållbar utveckling har tre dimensioner, miljömässig, social och ekonomisk. Alla 
tre är lika viktiga för att en förändring mot ökad hållbarhet ska lyckas. Lions verkar främst 
inom social hållbarhet med alla våra hjälpprojekt, såsom med katastrofstöd och 
förebyggande arbete. Vi ska bedriva ett aktivt miljöarbete i samverkan med medlemmar och 
andra intressenter. Detta sker genom att kartlägga och minska vår miljöpåverkan i projekt, 
aktiviteter, resande och materialval samt att stödja andra aktörer med miljöpris. Sveriges 
Lions miljöpris ska bidra till att stötta och uppmärksamma miljöfrågan samt ge oss 
uppmärksamhet i press och sociala medier. Samåkandet och att välja fossilfria alternativ för 
web-möten och telefonkonferenser när detta är användbart och möjligt. Lions resepolicy ska 
följas. Klubbarna ska stimuleras till att genomföra lokala aktiviteter som ger avtryck i lokal 
media. Samarbete ska etableras med Baltic Sea Lions och inom Nordiska Samarbetsrådet. 
Världsmiljödagen, den 5 juni, ska uppmärksammas genom en nationell aktivitet, där temat 
ska vara vatten. 
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Medel är det miljöarbete som bedrivs i våra klubbar, MDGST och miljöansvariga  
I      distrikt och klubbar. 
Mätbara mål är antalet miljöaktiviteter som genomförs i klubbarna, att samverkan 
etableras med Marint Kunskapscenter samt att Sveriges Lions miljöpris delas ut. 

• Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond har till uppgift att vara mottagare av de bidrag som 
kommer från allmänheten. Lionsklubbarna ska inte skicka några bidrag till hjälpfonden. 
Klubbarna ska informeras om fonden och om allmänhetens möjlighet att lämna bidrag. 
Mätbart mål är att klubbarna kan informera allmänheten om fonden och dess 90- 
konto. 

• Bring Quality to Life (BQtL) – Tältaktiviteten 
Bring Quality to Life är samlingsnamnet för en aktivitet där Lions Sverige i samarbete med 
Myndigheten för Samhällsskydd och Beredskap (MSB), bidrar till att göra livet bättre efter en 
katastrof. BQtL, eller Tältaktiviteten, är den internationellt mest kända aktivitet som drivs av 
Lions Sverige. Lions Sverige köper in tält som lagras i MSB:s depå i Kristinehamn. När 
Sverige får en förfrågan om hjälp vid katastrof- och krissituationer kan människor i nöd ges tak 
över huvudet tack vare tälten. 
Mätbart mål är att det ska finnas minst 500 tält i MSB:s lager i Kristinehamn, för att 
användas till katastrofinsatser internationellt, men även vid inhemska kriser och 
katastrofer. 

• Water Means Life (WML) 
Sveriges Lions vattenprojekt I Somalia gör skillnad. Den nytta som vattenprojektet bidragit till 
för samhällen i Somalia är överväldigande. Flera byar i närliggande område har nu fått rent 
dricksvatten, vilket alltid varit en dröm för människorna i området. Första borrhålet i byn 
Beeliwacatay, som gav tillförlitligt rent dricksvatten till tusentals människor, gör att de fått 
bättre livskvalitet, god hälsa för alla – framförallt kvinnor och barn. 
Samhället ges möjlighet till en bra framtid och de boende behöver inte fly på grund av 
vattenbrist. 
Under verksamhetsåret 2020 – 2021 kommer borrhål nummer två att påbörjas i byn Hamure. 
Borrhål nummer tre kommer att göras under verksamhetsåret 2021 – 2022. 
Målet är att WML ska fullföljas utifrån beslutad plan. 

• Nationella insamlingar 
Nationella insamlingar kommer att genomföras enligt beslutad planering. Alla 
insamlingar/aktiviteter ger möjlighet till rekrytering av nya medlemmar till Lions genom att vi 
även informerar om Lions. Strävan är att öka summan av insamlade medel till nationella och 
internationella hjälpprojekt. Lions Sveriges klubbar förenas i en gemensam aktivitet. 
Nationell insamling ska ske under verksamhetsårets andra kvartal till förmån för Water 
Means Life (WML), Somaliaprojektet. 
Medel är en insamling som organiseras och genomförs i samråd mellan MDGST, 
WML och PR-Info-kommittén samt med bidrag från LCIF. 

Mätbart mål är att insamlingen ska ge medfinansiering för att kunna söka Grant från 
LCIF, för projektets borrhål nummer tre. 
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• Internationella hjälpprojekt. 
De internationella hjälpprojekten utgör flaggskeppen i Lions verksamhet. De är därmed 
också ett viktigt inslag i vårt varumärke. Projektkoordinatorn ska informera distrikt och 
klubbar om möjligheten att starta sådana projekt. Koordinatorn ska också vara 
behjälplig med att planera projekten. GR ska göra en bedömning av hur många projekt som 
ska kunna få statusen av MD-projekt, där projektägandet går över till MD. Aktuella initiativ 
kan utgå utifrån LCI:s fokusområden. Solenergi och vatten är av intresse, men även social 
exkludering. 
Projektkoordinatorn ska pröva möjligheten till ett samarbete mellan Lions Sverige och 
Second Chance Medical. 
Målet är att pröva om MD kan ta ansvar för ytterligare internationella hjälpprojekt. 

• Riksmöteskommittén (RMK) 
Under verksamhetsåret 2021–2022 kommer riksmöte i Falun att genomföras. Under hösten 
2021 kommer alla underlag rörande aktiviteten att tas fram av RMK för att kunna presenteras 
i tidningen Lion och på MD:s hemsida. Under våren 2022 måste alla underlag till 
”Riksmötestrycket” tas fram av GR. Under verksamhetsåret 2021–2022 arbetas det parallellt 
med att få fram underlag för beslut om riksmötesarrangemangen 2023, 2024 samt sondera 
terrängen för riksmöte 2025. 
RMK:s målsättning är att ta vara på de kunskaper som arrangemangen ger för att ständigt 
kunna förbättra. Förhoppningen är kostnadseffektiva och prisvärda arrangemang så att 
många lionsmedlemmar känner sig lockade att delta i den demokratiska processen. 
RMK kommer även att planera för NSR Council Meeting 2023 som ska presenteras på NSR 
Council Meeting 2022. 
Medel för detta är RMK i samverkan med GRAU och GR. 
Mätbara mål är att RM 2022 genomförs samt att NSR Council Meeting 2023 planeras. 

• Nordiska Samarbetsrådet (NSR) 
Nordiska Samarbetsrådet är ett samarbetsforum mellan de fem nordiska multipeldistrikten; 
Sverige – Norge – Danmark – Finland – Island. En av de främsta anledningarna till att NSR 
etablerades var att Norden skulle få en stark röst i Lions Clubs International. Vi har i princip 
alltid haft en nordisk representant i den Internationella styrelsen, en internationell direktor. En 
annan anledning var att de nordiska distriktsguvernörerna och kommittéordförandena skulle ha 
ett tillfälle för erfarenhetsutbyte för att kunna arbeta med en gemensam strategi för framtiden. 
Sammanhållningen i Norden har stärkts genom de samnordiska internationella hjälpprojekten. 
Medel är de gemensamma Lionsstrukturerna inom de nordiska länderna samt NSR:s 
CC- och OC-grupper. 

Mätbart mål är intensifierat sektorsvis samarbete, primärt inom GLT, GMT, GST och 
LCIF. 

• Lions Clubs International (LCI) 
Multipeldistriktet har under verksamhetsåret, och ytterligare ett år, fördelen av att ha en 
 internationell direktor som medlem i den internationella styrelsen. 
Det innebär möjlighet till en nära och tät kontakt, samt snabb information. Detta är 
naturligtvis något som MD 101 ska använda sig av. Det ger till exempel möjlighet att lyfta 
MD:s internationella hjälpprojekt, och andra projekt, i den internationella styrelsen. 
Klubbarna kommer att få en större insyn i Lions internationella arbete. 
Målet är att MD, distrikt och klubbar snabbt ska få aktuell information från LCI  
och  internationella styrelsen. 
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• IT- policy 
Guvernörsrådet ska fortlöpande uppdatera och uppgradera befintlig IT-policy i syfte att skydda 
Lions verksamheter och tjänstepersoner. Det ska säkerställas att gällande lagstiftning efterlevs vid 
användandet av IT-resurser. Stöd ska ges till klubbarna i form av utbildning, till exempel hur IT 
används vid all form av registrering, såsom i MyLCI. Fortsatt utbildning ska genomföras för att 
öka klubbarnas kompetens under den pågående digitaliseringen. Det ger möjlighet till digitala 
medlemsmöten med deltagande av externa tjänstepersoner. Digitala möten har kommit för att 
stanna. Förberedelser ska göras så att virtuella klubbar kan startas. Mätbart mål är att MD tar 
fram två digitala plattformar och en instruktion som visar hur klubbarna kan genomföra 
sina möten. 

 
• Multipeldistriktets ekonomifrågor 

Guvernörsrådet kommer under verksamhetsåret 2021 – 2022 att verka för att hålla den 
administrativa resultatbudgeten i balans i förhållande till fastställd budget. Den ekonomiska 
ram vi har att förhålla oss till kommer att minska, på grund av ett prognosticerat medlemstapp. 
Ingen kommitté eller arbetsgrupp får utan särskilt medgivande överskrida eller göra avsteg från 
tilldelad budgetram. Avstämning ska ske kontinuerligt och i jämförelse med gällande 
förutsättningar och prognos. Målsättningen är att beslutad resepolicy ska efterlevas fullt ut. 
Målet är att uppfylla den av Riksmötet beslutade rambudgeten. 

• General Data Protection Regulation (GDPR) 
GDPR betyder “General Data Protection Regulation” och ersätter den tidigare 
”Personuppgiftslagen”. GDPR syftar till att stärka och harmonisera skyddet för fysiska 
personer inom den Europeiska Unionen. Den berör även organisationer såsom Lions. 
Personuppgifter inom Lions ska finnas bakom lösenordsskydd. Spridandet av 
personuppgifter måste vara godkänt av personen i fråga. GDPR omfattar hela Lionskedjan 
från MD 101 till den enskilda klubben. 
Målet är att MD, distrikt och klubbar ska efterleva det regelverk som gäller för GDPR. 

• Lions kontor 
Lions kontor ska ha en effektiv organisation som ska kunna ge bra service till hela 
organisationen. Lions kontor ska ha nöjda medarbetare som ska verka i en bra arbetsmiljö. 
Kontoret ska kunna ge hjälp och stöd till distrikten och klubbarna. Kontoret ska vara 
behjälpligt med att genomföra Lions möten via Webmöten, i avsikt att hålla nere kostnaden för 
våra möten. Miljöaspekten är även viktig i sammanhanget. 
Lions kontor arbetar utifrån principerna att ge bästa möjliga hjälp och assistans, positivt 
bemötande och hög nöjdgrad. 
Målet är att kontorets personal även fortsättningsvis ska arbeta i en bra arbetsmiljö. 

 
Kivik, Västerås, Vilhelmina, Trosa, Sölvesborg och Tranemo 

Februari 2021. 

Alf-Göran Andersson 

VGRO, MD 101 
Lena Nyqvist 

1VDG, Distrikt 101-M 
Kenth Löfgren 

1VDG, Distrikt 101-N 

 
Mats Gernandt 

1VDG, Distrikt 101-O 

 
Sten-Yngve Södergren 

1VDG, Distrikt 101-S 

 
Per-Johan Sigman 

1VDG, Distrikt 101-V 
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Budget för verksamhetsåret 2021-2022 
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Årsavgift för verksamhetsåret 2021-2022 
 
 
Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att fastställa den svenska nationella årsavgiften till 340,00
  
 
För familjemedlem gäller följande:  
 
Huvudman för hushållet betalar 340,00 per år .  
Upp till ytterligare fyra kvalificerade myndiga familjemedlemmar i samma hushåll och 
samma klubb betalar 170,00 per år. 
  
Medlem i studentklubb betalar 170,00 per år.  
Ungdom under 30 år betalar 170,00 per år.  
 
 


